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BESTE VOETBALVRIENDEN,
Evenals de afgelopen jaren aan mij wederom de eer de om de  
presentatiegids voor het voetbalseizoen 2023-2024 met het  
voorwoord te openen. De redactie viert alweer het 3e lustrum van 
onze presentatiegids. Het is dan ook een geweldige prestatie 
van de redactie om er voor te zorgen dat we al 15 jaar een zeer  
representatieve gids aan onze leden, sponsoren en supporters  
kunnen presenteren. Ook dit jaar hebben ze er weer veel energie 
en uurtjes ingestoken en het is dan ook wederom een prachtig  
exemplaar geworden. Ik wil de redactie dan ook feliciteren met deze 
mooie uitgave en wens jullie alvast heel veel kijk- en leesplezier!

WELKOM NIEUWE LEDEN
Laat ik beginnen om alle nieuwe leden, en natuurlijk ook hun ouders, 
van harte welkom te heten bij onze vereniging en ik hoop dat jullie 
je hier snel thuis zullen voelen. Ik wens jullie dan ook een plezierige  
en sportieve tijd toe! Mochten jullie vragen hebben dan kun je  
altijd terecht bij een van jullie trainers/leiders of stel je vraag via  
info@rkvvvoerendaal.nl 

KORTE TERUGBLIK
Kort terugblikkend op het afgelopen seizoen moet ik concluderen dat 
we een redelijk goed jaar achter de rug hebben. Financieel zijn we nog 
steeds gezond mede ook door de goede financiële ondersteuning van 
onze sponsoren. Sponsoren dank hiervoor! Op bestuurlijk niveau hebben 
we de zaak redelijk onder controle. Op sportief gebied hebben we 
goed gepresteerd. Ons 1e elftal sleepte een periodetitel in de wacht, 
maar werd jammer genoeg in de 'halve finale' van de nacompetitie  
uitgeschakeld. Ons 3e elftal werd zelfs kampioen en bij de jeugd 
mochten we gelukkig ook weer enkele kampioenen huldigen. Het leden-
aantal bleef het afgelopen jaar redelijk stabiel, ca. 500 leden.

NIEUW SEIZOEN
Vooruitblikkend op het nieuwe seizoen ben ik positief gestemd. We gaan 
de competitie starten met 4 seniorenelftallen, 2 teams van 35+ en 24 
jeugdteams. De veteranen spelen geen competitie meer, maar blijven 
wel een keer per week onderling een balletje trappen op de dinsdagavond.

Ons 1e elftal is ingedeeld in de 4e klasse B met zeer zware tegen- 
standers. Ons 1e zal dan ook vol aan de bak moeten om sportief  
succesvol te zijn. Het doet me deugd dat dit jaar onze selectie van het 
1e en 2e elftal is versterkt met meer dan 10 jeugdspelers, allemaal  
afkomstig uit onze eigen jeugdopleiding. Het blijft ons streven dat ons 
1e  elftal bijna geheel bestaat uit jongens van onze eigen jeugdopleiding. 
Het is dan ook de uitdaging voor onze hoofdtrainer (het contract met 
Ramón is wederom verlengd en hij is begonnen aan het 7e seizoen!) om 
hier een goed spelend elftal van te maken dat hopelijk gaat strijden om 
de prijzen. Het zou een geweldige prestatie zijn als we een periodetitel 
weten te behalen. We laten ons positief verrassen!

ACCOMMODATIE
Onze accommodatie vergt veel onderhoud en kost veel geld. Zeker  
de energiekosten rijzen de pan uit. We willen in ons clubgebouw  
(kantine, bestuurskamer etc.) gaan investeren. Daarom hebben we 
een duurzaamheidscommissie opgericht met als doel om te besparen 
op onze energiekosten. We zijn nu bezig om te kijken of het plan  
technisch uitvoerbaar is en of het financieel haalbaar is. We gaan  
proberen om de financiering extern te kunnen regelen d.m.v. subsidies 
en sponsoring. Goed nieuws is er te melden betreffende ons hoofdveld: 
door de goede samenwerking met de gemeente is de oude grasmat op 
het hoofdveld inmiddels vervangen door een geheel nieuwe grasmat. 
Tevens hebben we ook een nieuwe afrastering gekregen. Het hoofd-
veld ligt er prima bij en het geheel ziet er nu weer goed verzorgd uit! 

VRIJWILLIGERS
Het hoofdstuk vrijwilligers blijft ons zorgen baren. Ik heb het in de vorige 
presentatiegids ook al aangegeven dat de zoektocht naar vrijwilligers, 
in allerlei functies binnen de vereniging, een groot probleem blijft waar 
we als bestuur heel veel energie in moeten blijven steken. Om een  
gezonde vereniging te blijven moeten niet alleen de financiën op orde 
zijn, maar moet de vereniging kunnen rekenen op actieve leden en  
ouders. Commissies lopen steeds meer tegen onbemande functies aan 
en we moeten de werkzaamheden steeds vaker onder minder mensen 
verdelen, waardoor de druk op individueel gebied maar blijft toenemen. 
>
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Ik wil hier echt de noodklok voor luiden, want deze situatie zal moeten  
veranderen. Zo komen we nog altijd mensen te kort die zich in willen 
zetten voor de teams. De meeste teams beschikken over voldoende  
vrijwilligers, maar helaas zijn er ook altijd enkele teams waarvoor 
het moeilijk is en blijft om goede leiders/trainers te vinden. Ook  
blijft het elke week een enorme uitdaging om (assistent) scheids- 
rechters voor wedstrijden te vinden en aan te stellen. Als bestuur zien we 
onze vereniging graag als een echte ‘familieclub’ met actieve leden en 
actieve, betrokken ouders. Een vereniging die bijdraagt aan de sociale 
maatschappij, waar je met plezier een deel van je vrije tijd aan besteedt. 
Een vereniging met acceptabele contributiebedragen, waar we geen 
betaalde krachten hoeven in te zetten om alle vrijwilligerstaken die er 
binnen de vereniging zijn uit te kunnen blijven voeren. Daarom moeten 
we het komende seizoen wederom en net als vorig seizoen veel tijd en 
energie steken in het actief benaderen van vrijwilligers. We weten dat 
ons voortbestaan afhankelijk is van vrijwilligers en met name van de 
toestroom van nieuwe vrijwilligers (denk aan ouders van nieuwe jeugd-
leden). Meld je daarom  aan bij onze commissie Vrijwilligerspunt en help 
ons om onze prachtige vereniging ook toekomstbestendig te maken.  
Samen staan we sterk!

TOEKOMST 
Al met al zie ik de toekomst positief in, maar er liggen nog grote  
uitdagingen op financieel gebied. De economische- en energiecrisis 
is ook aan ons niet voorbij gegaan. We zullen dan ook alle zeilen bij 
moeten zetten om de stijging van kosten tegen te kunnen gaan. Gelukkig  
zijn onze sponsoren ons trouw gebleven en zijn we op het moment nog 
financieel gezond. Maar er zal zeker iets moeten gaan gebeuren om dit 
ook zo te houden. Aan de ene kant zullen we zo goed mogelijk onze kosten 
in de gaten moeten houden en waar mogelijk reduceren. Aan de andere 
kant zullen we ook zeker onze inkomsten moeten gaan vergroten om  
dit in balans te gaan houden.

AFSCHEID ALS VOORZITTER
Zoals jullie wellicht hebben vernomen heb ik besloten om na meer dan 
16 jaar te gaan stoppen als voorzitter en het stokje te gaan overdragen. 
Het waren hele fijne, maar ook intensieve jaren. De club is momenteel 
in goede handen en omdat dit zo voelt is dit ook het goede moment om 
mijn vertrek aan te kondigen. Ik ben er trots op dat ik onderdeel mocht 
zijn van het gehele proces en deel uitmaak van de geschiedenis van 
deze mooie club. Ik heb een hele mooie tijd gehad en dank jullie allemaal 
voor de hele fijne samenwerking. Ik wens mijn opvolger heel veel succes! 

SLOT
Beste leden, zoals al gezegd hebben we een prachtige vereniging en 
samen moeten we ons blijven inzetten om dit zo te houden. Ik ben ervan 
overtuigd dat dit met jullie inzet zal lukken. Ik wil een ieder die op welke 
wijze dan ook het afgelopen seizoen een bijdrage heeft geleverd aan 
onze prachtige vereniging hiervoor van harte bedanken.

Ik heb er alle vertrouwen in dat we er samen weer een fantastisch mooi 
seizoen van gaan maken.  

Met vriendelijke groet, 
Jo Consten 
Voorzitter RKVV Voerendaal 
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Beste lezer, met trots presenteren wij u weer de nieuwe presentatie-
gids van RKVV Voerendaal voor het seizoen 2023/2024. 

Het is wederom een geslaagde editie geworden waarvoor ik mijn  
redactiegenoten en onze vaste vormgever Judith Eurlings weer van harte 
wil bedanken. Voor het tweede jaar op rij werd ik bijgestaan door Rick 
Vos en Remco Vallinga die wederom gezorgd hebben voor leuke artikelen 
en Marco Consten was wederom bedreven met de sponsoruitingen en 
andere randzaken rondom de gids. Zo ook de coördinatie met vaste  
coverfotograaf Stan Keulen die wederom een fraai plaatje heeft  
geschoten voor op de omslag. Rick ging uitgebreid in gesprek met nestor 
en supervrijwilliger May Mijnes die menigeen al jaren kent. Rick zat 
met hem samen om onder meer te praten over al zijn werkzaamheden 
binnen de club, het volgen van zijn kleinzoon Jim op de velden en zijn  
connectie met de nieuwe gerenatie. Ook Harald Caubo en Aukje Aben 
kwamen samen aan het woord, als vrijwilligerskoppel een mooi  
voorbeeld voor anderen. 

Met de start van het nieuwe seizoen zit het eerste jaar met de  
kantine gerund door vrijwilligers in plaats van een vaste exploitant erop; 
tijd voor Rick om te evalueren met Fred, Yarda en Jessey. Remco mocht 
twee kampioensteams bejubelen en interviewen. Zo werd onze O19-1 
voor het eerst in jaren weer eens kampioen en Remco ging op zoek naar 
de redenen van succes en of de toekomst van het eerste elftal veilig 
is gesteld. Ook het derde elftal mocht na enkele jaren weer de schaal 
omhoog houden en aanvoerder Glenn Kicken en speler/coach Roy Gerner 
mochten uitleggen waarom zij al jaren als team een hecht collectief 
vormen. Ook sprak Remco met Tom Loozen die nu 3 jaar bezig als  
penningmeester, maar ook als hoofd van de financiële commissie die 
de monstertaak van Henk Pluijmen heeft overgenomen. Hoe verloopt die 
samenwerking en hoe staan we er nu voor met alle uitdagingen van 
de huidige tijd. Vaste prik is tevens de terug- en vooruitblik van onze 
hoofdtrainer Ramón Meessen en de nieuwe trainer van het tweede elftal 
Patrick de Mey stelt zichzelf voor. En uiteraard is de gids niet compleet 
zonder de teamfoto’s en onze sponsoren. Tot slot geeft secretaris Freek 
Timmermans inzage in onze jubilarissen van 2023. Namens de redactie 
veel leesplezier!  

Michel van Dinther
Voorzitter PR & Communicatie commissie

VOORWOORD REDACTIE Boven: Remco Vallinga en Marco Consten. 
Onder: Michel van Dinther en Rick Vos.
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Boven: Hub Hermans, Kirsten Boumans, 
Marco Consten, Michel van Dinther.
Beneden: Freek Timmermans, Jo Consten, 
Tom Loozen.

Fotografie coverfoto + foto eerste elftal: Stan Keulen

HET BESTUUR
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BESTUUR 

Voorzitter Jo Consten 06 50225459 045 5753569 familie.consten@ziggo.nl

Secretaris Freek Timmermans 06 25319721  secretaris@rkvvvoerendaal.nl

Penningmeester Tom Loozen 06 15068915  tomloozenaz@hotmail.com

Technische commissie Henny Crutzen 06 10562687  henny-crutzen@hotmail.com

Accommodatiecommissie Piet Schulteis a.i. 06 54971578

Sponsorcommissie Marco Consten 06 12839221

Jeugdcommissie Hub Hermans 06 34557385 045 5752583 hub.hermans57@gmail.com

Vrijwilligerspunt/activiteiten Kirsten Boumans 06 12666189  familyboumans@ziggo.nl

Communicatie en PR Michel van Dinther 06 23278137  info@rkvvvoerendaal.nl

Kantinecommissie Kirsten Boumans a.i. 06 12666189  familyboumans@ziggo.nl

WEDSTRIJDSECRETARIAAT

Wedstrijdsecretariaat (senioren) Nico Veltrop 06 10114325  zorrolotte@gmail.com

Wedstrijdsecretariaat (junioren) Aggie Hermans-Errens 06 11496536  hermansaggie@gmail.com

LEDENADMINISTRATIE

Ledenadministratie Leo Bressers  045 5620630 leo.bressers@planet.nl

TRAINERS SENIOREN

1ste elftal Ramón Meessen 06 20641483

2de elftal Patrick de Mey 06 37377060

3de elftal Roy Gerner

4de elftal Richard Leunissen

Keepers Stef Bindels 06 11445851  sbindels1@hotmail.com

VETERANEN

Ivo Gommans

VERZORGER

Selectie Mayron Simons

JEUGDAFDELING

Hoofd Jeugdopleidingen Rik Hermans 06 15150139 

KANTINE

Kantinecommissie Beheerder  045 5752081

FACTUURADRES RKVVV RK Voetbalvereniging Voerendaal 

 t.a.v. Marcel Linssen

 Valkenburgerweg 57, 6367 GT Voerendaal linssenmct1972@gmail.com 
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In deze editie van de presentatiegids 2023/2024 wil ik me, als 
nieuwkomer trainer 2e elftal, graag aan iedereen voorstellen. Mijn 
naam is Patrick de Mey, 55 jaar, geboren en getogen in Kerkrade en  
woonachtig in Eygelshoven. Ik heb een relatie met Ingrid en heb zelf 
een zoon, Liam. Momenteel ben ik werkzaam als inkoper bij Eldee 
Packaging, een groothandel in verpakkingsmaterialen gevestigd te 
Kerkrade. Dit doe ik inmiddels 28 jaar.

Mijn hobby’s variëren van gezellig uiteten met familie of vrienden,  
terrasjes opzoeken en wandelen tot voetbal kijken met of naar mijn zoon 
die bij H.A.C. voetbalt en formule 1 kijken op tv. Ik ben dol op huisdieren,  
met name honden en labradors/golden retrievers zijn mijn twee  
favorieten. Hoop ooit nog hiervan te mogen genieten, mits ik/wij daar  
de nodige tijd voor hebben.

Mijn ouders vormden een gezin dat bestond uit twee dochters en vier 
zonen. Ik mag gerust zeggen dat de jongens allen een voetbalverleden 
hebben gehad, ieder op hun eigen niveau. Wij voetbalden vroeger  
urenlang met al onze buurjongens, achterom op een groot grasveld. Dag 
in, dag uit. Mooie tijden, die we tegenwoordig nog maar zelden zien. Op 
jonge leeftijd ben ik begonnen te voetballen bij Miranda waarbij ik vrees 
dat de jonge generatie deze club niet kent. In de regio waar ik woonde 
was het Miranda of Chevremont. Op de basisschool switchte ik over en 
weer van de ene naar de andere club. Terugkijkend erg lachwekkend, 
want als iemand zei ‘Zullen we overstappen?’ dan deden wij dat  
ook nog!

Tot de A-jeugd heb ik uiteindelijk gevoetbald bij Miranda, daarna ben  
ik gestopt. Heb toen een tijdje getennist en in de zaal gevoetbald,  
ca. 10 jaar op redelijk niveau bij o.a. Marathon, Cosmos en Grausbouw. 
In de tussentijd op ca. 25 jarige leeftijd heb ik de liefde voor het  
veldvoetbal gekregen en heb me bij RKVV Chevremont aangemeld. Ik  
begon daar op het tweede elftal en na drie competitiewedstrijden 
mocht ik al mijn opwachting maken bij het eerste elftal, destijds in de  
3e klasse. Ik heb daar drie jaar lang op het middenveld gespeeld en heb 
diverse promoties tot aan de hoofdklasse meegemaakt.

Daarna ben ik naar Kolonia (3e klasse) vertrokken voor één seizoen  
en vervolgens terug naar mijn geliefde Miranda (2e klasse). Na twee 
seizoenen werd ik benaderd door Mheerder Boys (nu BMR). Daar heb  
ik de mooiste tijd van mijn voetballeven gehad. De warmte, de  
waardering, het plezier, de prestaties, de supporters; gewoon fantastisch. 

Een dorp van 800 inwoners, waarbij promotie van de 3e klasse naar de 
1e klasse werd gerealiseerd en bovendien een bekerfinale werd behaald! 
Weliswaar niet voor mij, vanwege een blessure. Helaas verloren wij 
deze pot, maar we hebben het gevierd alsof wij deze hadden gewonnen. 
Mijn positie in het veld, die periode, was centrale, vooruitschuivende  
verdediger. Uiteindelijk na vijf seizoenen afscheid genomen om bij KVC 
Oranje af te bouwen, maar na één seizoen was het klaar. Met fysieke 
problemen heb ik het seizoen nog afgemaakt en mij daarna op de  
trainerswereld gericht.

Mijn traject als hoofdtrainer is als volgt: SVA, RKVV Haanrade, RKTSV, 
Sportclub’25, FC Gulpen en RKSV Schinveld. Wat  voor een type trainer 
kunnen jullie verwachten? Anderen zouden dit eigenlijk moeten zeggen. 
Ik omschrijf mijzelf namelijk niet graag, maar toch wil ik kwijt dat ik 
denk dat ik een open, transparant, coulant, bescheiden, meegaand,  
inlevend persoon ben, die alles probeert om de speler en het team verder 
te enthousiasmeren en te ontwikkelen om tot een goed eindresultaat te 
komen. Het is mijn taak dat de trainingen goed bezocht worden en zeker 
niet vervelen. Verder vind ik het belangrijk om altijd contact te hebben 
met overige leden, zoals supporters, tijdens de derde helft. 

Ik heb sinds februari 2022 bewust even een time out genomen. Vond het 
tijd, mede door werk, even afstand te nemen van het voetbal. Maar het 
bloed kruipt waar het niet gaan kan. Ik werd onverwacht gebeld door 
Henny Crutzen. Ik was op de één of andere manier getriggerd. Eenmaal 
het gesprek aangegaan waarbij het enthousiasme en de ambitie van de 
club, welke bij de club hoog in de vaandel staan, mij nog nieuwsgieriger 
maakten. Dit resulteerde erin dat we na enkele dagen de samenwerking 
hebben beklonken en ik verheugde me dan ook erop!

Doelstelling en speelstijl zijn voor mij gekoppeld aan de groep die ik  
mag verwelkomen. Algemeen tracht ik d.m.v. trainingen altijd de  
voetballende oplossing te zoeken. Vanuit een goede organisatie proberen 
om verzorgd en voor iedereen herkenbaar voetbal te spelen. Mochten 
er nog vragen of opmerkingen zijn, spreek mij gerust tijdens het  
voetbalseizoen aan. Tot slot wens ik jullie een prachtig voetbalseizoen 
2023/2024, zowel sportief als in goede gezondheid!  

Sportieve groet 
Patrick de Mey

NIEUWE TRAINER 2e ELFTAL
PATRICK DE MEY
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Ook bij de start van mijn zevende seizoen als hoofdtrainer van  
onze mooie voetbalclub heeft de redactie me verzocht om in deze 
presentatiegids mijn licht te laten schijnen op afgelopen seizoen. Ik 
deel graag een aantal ervaringen met jullie en zal ook een vooruitblik 
werpen op de nieuwe voetbaljaargang 2023-2024.

Maar laat ik beginnen met een korte terugblik op seizoen 2022-2023. 
De verloren strafschoppenserie in de halve finale van de nacompetitie 
in Berg aan de Maas bij IVS maakte op 11 juni een abrupt einde aan het 
seizoen 2022-2023. Een bewogen seizoen waarin we keer op keer veel 
veerkracht toonden en waar deze laatste wedstrijd synoniem voor stond. 
Het grote feest na het winnen van de eerste periodetitel in de allerlaatste 
minuten. Deze mooie prijs werd net weggekaapt voor de neus van RKVV 
Vaesrade, de later ongenaakbare kampioen. De moeizame tweede  
periode en het grote herstel in de laatste fase van het seizoen opgevolgd 
door het spelen van een sterke nacompetitie.

De nacompetitie viel ons derhalve ten deel. De kwartfinale tegen SC 
Jekerdal werd in Maastricht een memorabel gevecht. Snel op achterstand 
tegen een technisch uitstekende tegenstander. Wilskracht getoond en 
beloond middels kort voor rust de gelijkmaker. Vroeg in de tweede helft 
in ondertal verder door onze enige rode kaart van het seizoen, weer op 
achterstand komen en zelfs met 10 man weer de gelijkmaker forceren. 
En vervolgens in de zinderende hitte in de verlenging overeind blijven om 
in de noodzakelijke strafschoppenserie alle penalty’s te benutten en door 
te gaan naar de halve finale. De ontlading bij spelers, staf en supporters 
bezorgt me nu, maanden later, nog steeds kippenvel.

Precies een week later bleek in de halve finale tegen IVS opnieuw hoe 
dicht vreugde en verdriet in het voetbal bij elkaar liggen. De eerste 
helft voetballend zeer sterk, veel kansen gecreëerd en op voorsprong  
gekomen. Pal voor rust uit het niets een tegentreffer. De tweede helft een 
op en neer golvend spel en opnieuw naar de verlenging. Hierin snel op 
achterstand en opnieuw bleek onze ploeg niet gebroken en was er weer 
de niet-aflatende veerkracht. In de laatste minuut van de verlenging 
in een alles of niets offensief de luid bejubelde gelijkmaker van Coen.  
Het momentum leek aan onze zijde maar helaas mocht het in de  
noodzakelijke strafschoppenserie niet zo zijn. Wat waren we er ontzettend 
dichtbij in deze halve finale. 

De ontlading van de voorgaande week stond in schril contrast met de 
enorme teleurstelling bij spelers en staf en bij iedereen die RKVVV 1 een 
warm hart toedraagt. Ik zal eerlijk bekennen dat ik een paar weken nodig 
heb gehad om deze nederlaag een plek te geven.

Wat uiteindelijk is gebleven is de trots en waardering voor mijn ploeg. 
Als trainer voel je als de spelers er alles aan hebben gedaan en het goed 
zit in het elftal. Iedereen heeft tot de laatste seconde van het seizoen het 
beste uit zichzelf naar boven gehaald. Er overheerst bij mij nu dan ook 
trots op onze ploeg die gedurende het seizoen zoveel tegenslagen moest 
overwinnen en desondanks overeind bleef.

Na afloop van de voetbaljaargang hebben we op mooie wijze afscheid 
genomen van Jim Mijnes en Ron Starmans. Twee sterkhouders van  
RKVVV 1 en wat mij betreft twee sieraden van het Limburgse amateur-
voetbal. Het was een voorrecht om met hen te werken. Jim en Ron, dank 
voor de uitstekende samenwerking en voor alles wat jullie het elftal  
hebben gegeven!

Wat rest is de intrinsieke motivatie van de spelers, de veerkracht  
en het spelplezier in talloze wedstrijden en de vastberadenheid en  
eensgezindheid in de ploeg. Als trainer kan ik alleen maar benadrukken 
hoe cruciaal het is dat we deze eigenschappen meenemen naar het 
aankomende, nieuwe seizoen.

SEIZOEN 2023-2024
Ik schrijf dit stuk aan het einde van de derde trainingsweek van de  
voorbereiding. Het stemt positief als ik de energie en beleving zie bij ook 
onder meer de tien spelers die overgekomen zijn uit onze jeugdopleiding. 
Dat zorgt in elk geval voor nieuw elan in de groep. Met grote interesse 
kijk ik dan ook uit naar het komende seizoen. We beginnen weer allemaal 
opnieuw en kijken vooral vooruit. 

TERUGBLIK EN 
VOORBESCHOUWING 
VAN DE HOOFDTRAINER
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1. Hoe heet je?   
 Minke Possen

2.  In welk team speel je?   
 MO20-1

3.  Wat is je favoriete positie in het veld?   
 Op het middenveld.

4.  Heb je bepaalde rituelen in de voorbereiding op een wedstrijd?   
 Niet echt.

5.  Hoe vier je een mooie overwinning?  
 Met een gezellige avond met het team.

6.  Welke club is de spannendste tegenstander waar je 
 tegen gespeeld hebt?  
 VV Sittard

7.  Wie is de leukste trainer die je hebt gehad?  
 Vond ze allemaal leuk.

8.  Wie is je favoriete speler van het 1e elftal en waarom?   
 Om eerlijk te zijn weet ik niet heel goed wie op het 1e speelt, 
 ik heb dus geen favoriet.

9.  Wat zou je doen als je de voorzitter was van de club?   
 Verlichting op het hoofdveld aanschaffen. 

10.  Wat is je leukste herinnering bij de club?   
 Alle teamgenoten die ik heb leren kennen.

11.  Wil je verder nog wat kwijt?  
 Nee.

EVEN VOORSTELLEN…
MINKE POSSEN (M020-1)
 

We krijgen te maken met een zeer sterk bezette vierde klasse met maar 
liefst vijf (!) ploegen die vorig seizoen nog een niveau hoger actief  
waren, te weten SV Langeberg, VV Hellas, WDZ, FC Landgraaf en  
Kerkrade-West. Er wacht ons met zijn allen dan ook een enorme uitdaging.

Als trainer vind ik de voorbereiding een zeer interessante en richting- 
gevende periode. De voorbereiding op een nieuw voetbalseizoen is 
namelijk bij uitstek de periode waarin een voetbaltrainer met zijn  
selectie aan de slag gaat. Vertrekpunt is om de teamontwikkeling in 
combinatie met de individuele ontwikkeling van spelers goed op elkaar 
af te stellen. Het is de kunst om de voetbalconditionele periodisering 
zo goed mogelijk af te stemmen op de teamtactische periodisering. En 
dat vervolgens een heel seizoen lang. Hierbij horen vragen als: welke 
spelprincipes vinden we leidend? Hoe willen we spelen als team? Op 
welk deel van het veld willen we verdedigen en hoe doen we dat? Hoe 
verzorgen we de opbouw? Zijn hier variaties in mogelijk en welke zijn dat 
dan? Wat is leidend bij het omschakelen van balbezit naar balverlies en 
omgekeerd? Welke speelwijze past het beste bij de individuele  
kwaliteiten van de spelers? En, zeer belangrijk: hoe gaan we dit  
vervolgens trainbaar maken?

Bij de start van mijn 18e seizoen als hoofdtrainer heb ik door de jaren 
geleerd dat de wisselwerking met de spelers van cruciaal belang is. 
Zonder relatie geen prestatie. Als trainer moet je een duidelijke visie 
hebben, kunnen beïnvloeden, standvastig zijn bij eventuele tegen- 
slagen en je visie kunnen overbrengen op je elftal. 

Het voetbalinhoudelijke verhaal moet kloppen. Weet waar je mee 
bezig bent. Minstens zo belangrijk bovendien is het commitment van  
de spelers. Zo lang de spirit in het team goed is, je op elkaar kunt  
vertrouwen en iedereen bereid is om elkaar in het veld te helpen 
zal je samen door moeilijke momenten heenkomen. Ik hoop dat de  
spelersgroep de veerkracht, gedrevenheid en teamgeest die ons  
afgelopen seizoen zo kenmerkte meeneemt naar het nieuwe seizoen. 
Dat luistert nauw en klinkt vaak makkelijker dan het in de praktijk is. 
Dat we met elkaar een goede, enthousiaste ploeg kunnen smeden die 
samen ernaar streeft om zoveel mogelijk wedstrijden te winnen. Maar 
ook een team dat bij tegenslag hecht blijft en elkaar blijft steunen in 
moeilijke momenten op het veld. We realiseren ons dat we aan het begin 
staan van een zeer uitdagend en competitief seizoen. De blik is naar 
voren gericht en vanzelf gaat niets. Ik zie de competitie met gezond  
vertrouwen tegemoet om ook dit seizoen samen iets moois neer te zetten. 
Ik vertrouw hierbij op de steun van ons bestuur, leden, supporters en 
iedereen die RKVV Voerendaal een warm hart toedraagt!

Blijf allemaal gezond en ik wens zowel de jeugdploegen als de senioren-
teams allen een sportief succesvol seizoen 2023-2024 toe!  

Met sportieve groet,
Ramón Meessen
Hoofdtrainer RKVV Voerendaal
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Het was weer feest in Voerendaal afgelopen zomer. Na het succes 
van Voerendaal 5 het jaar ervoor, heeft nu Voerendaal 3 het  
kampioenschap in de wacht gesleept. Een knappe prestatie van een 
team dat al jaren samen speelt en elkaar door en door kent. Hoe  
hebben ze dit voor elkaar gekregen? Om daar achter te komen, 
spraken we met twee van de sterspelers van Voerendaal 3: Glenn 
Kicken en Roy Gerner. 

Glenn (33) en Roy (32) komen beiden oorspronkelijk uit Voerendaal 
en voetballen al 25+ jaar voor de club. Samen blikken ze terug op 
een memorabel seizoen, waarin ze niet alleen op het veld, maar ook 
daarbuiten lieten zien dat ze een hechte groep zijn.

Mannen, nogmaals gefeliciteerd met het kampioenschap van RKVV 
Voerendaal 3. Op welke manier hebben jullie het kampioenschap van 
RKVV Voerendaal 3 veroverd?
Glenn & Roy: Ons succes is grotendeels te danken aan onze hechte 
vriendschap die wij hebben. Daarnaast kennen we elkaars krachten ook 
heel goed! We zijn meer dan alleen een team, we zijn een groep vrienden 
die elkaar al jaren kennen. Niemand van ons steekt er echt bovenuit, 
wat betekent dat we allemaal bijdragen aan het succes van het team.

Natuurlijk hebben we ook af en toe discussies op het veld, maar die 
lossen we altijd snel en efficiënt op. Onze band strekt zich uit tot buiten 
het veld, waar we veel tijd met elkaar doorbrengen. De derde helft is ook 
een cruciaal onderdeel van onze teamdynamiek en draagt enorm bij aan 
ons moreel. Na elke wedstrijd zorgt een van ons voor een krat bier, wat 
onze band versterkt en ons helpt om als team te groeien. Dit alles heeft 
bijgedragen aan onze overwinning van het kampioenschap van RKVV 
Voerendaal 3.

Het behalen van de kampioenstitel is altijd een unieke ervaring. 
Zouden jullie ons kunnen vertellen wat er door jullie heen ging op 
dat moment?
Glenn & Roy: Toen we de competitie begonnen gingen we zeker niet erin 
met de instelling dat we voor het kampioen zouden spelen. Naar mate 
we verder progressie boekten in de competitie kwamen we erachter 
dat de tegenstanders zwakker waren dan verwacht…. Of we speelden  
natuurlijk beter dan we zelf hadden gedacht. Voor de winterstop stonden 
we gedeeld eerste. We begonnen te merken dat sommige tegenstanders 
punten begonnen te verspelen en wij bleven maar winnen. Onderlinge 
wedstrijden tegen directe concurrenten hebben we allemaal weten te 
winnen (zelfs tegen het eerste elftal van Ingber). >

HET KAMPIOENSCHAP VAN VOERENDAAL 3

Glenn Kicken en Roy Gerner
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En zo kwam de langverwachte kampioenswedstrijd, thuis tegen WDZ 3. 
Ze stonden laag in het klassement, dus we waren ervan overtuigd dat 
we zouden winnen. De wedstrijd was drukker bezocht dan normaal, met 
vuurwerk en confetti langs de zijlijn. Toen de scheidsrechter de wedstrijd 
affloot (7-1 winst), kon het feest eindelijk beginnen. 

Allereerst hadden we het publiek bedankt en vervolgens werden we  
gefeliciteerd door onze familie, vrienden en het bestuur. Na een  
verfrissende douche gingen we door naar de kantine, waar we flink wat 
hebben gedronken. Het feest werd hierna voortgezet bij Henny, waar we 
als team het feest hebben afgemaakt. 

Een paar weken na de laatste competitiewedstrijd hebben we als team 
een uitstapje gemaakt naar Heerlen. We waren uitgenodigd bij café  
’t Duuvelke, waar we het seizoen op een feestelijke manier hebben  
afgesloten. Leuke feitje, we hebben dat seizoen slechts één wedstrijd 
verloren, maar dat was pas nadat we al kampioen waren geworden.

Jullie leiders, Ger Klausener en Ralph Crutzen, hebben een  
belangrijke bijdrage geleverd aan het behalen van de kampioenstitel. 
Hoe hebben jullie hun toewijding en inspanningen ervaren?
Glenn & Roy: De trainingen op woensdag zijn een belangrijk onderdeel 
van onze voorbereiding op de wedstrijden en worden met veel toewijding 
verzorgd door Roy zelf. Hij zorgt ervoor dat we fysiek en mentaal klaar 
zijn voor de uitdagingen die ons te wachten staan. 

Ger en Ralph nemen ondertussen de verantwoordelijkheid op zich voor 
de opstelling, de besprekingen en de wissels tijdens de wedstrijden. 
Zij bestuderen onze tegenstanders en zorgen ervoor dat iedereen weet 
wat zijn taak is op het veld. Naarmate het seizoen vorderde, merkten 
we dat ze steeds nerveuzer werden, zelfs nerveuzer dan wij, de spelers.  
Het was duidelijk dat ze net zo betrokken waren in het succes van het team  
als wij. Daarnaast heeft Ralph bijna de gehele organisatie van de  
feestactiviteiten op zich genomen.

Ook hebben jullie afgelopen jaar enkele nieuwe spelers verwelkomd 
in het team. Vertel ons eens wat meer over wie deze toppers zijn die 
jullie hebben binnengehaald en wat zij mee brachten naar het team?
Glenn & Roy: In het afgelopen seizoen hebben we twee nieuwe spelers 
verwelkomd die eerder bij Voerendaal 4 hebben gespeeld: Kevin Bodelier 
en Stefan Peskens. In het begin van het seizoen waren ze wat terug- 
houdend, maar ze hebben zich goed aangepast aan ons team. Het was 
wel duidelijk dat ze nog moesten wennen aan de derde helft. Beide  
spelers zijn altijd aanwezig bij de trainingen. Ze melden zich zelden af, 
wat getuigt van hun betrouwbaarheid en hun toewijding aan het team. 
We hebben altijd op hen kunnen rekenen, zowel op als naast het veld.

En hoe gaat het nu verder? Wat zijn jullie ambities voor het komende 
seizoen? Kunnen we verwachten dat jullie in Europa zullen spelen?
Glenn & Roy: Het komende seizoen zal een andere dynamiek hebben.  
De selectie is wat kleiner geworden omdat een aantal spelers zijn  
gestopt. Het zal interessant zijn om te zien hoe het seizoen zich  
ontvouwt. Het belangrijkste voor ons team is echter dat we plezier  
blijven houden in het spel. Ondanks de veranderingen blijven we  
gedreven en gemotiveerd.
 
Jullie hebben al een aanzienlijke tijd samen doorgebracht als  
een hecht team. Dit heeft ongetwijfeld invloed gehad op de manier 
waarop jullie samenwerken. Zouden jullie ons kunnen vertellen hoe 
deze samenwerking de dynamiek binnen het team heeft gevormd?
Glenn & Roy: We zijn samen opgegroeid en kennen elkaar daarom door 
en door. Roy vervult nu al twee jaar de rol van speler/trainer, terwijl 
Glenn al jarenlang de aanvoerder van het team is. De samenwerking 
binnen het team verloopt uitstekend, wat resulteert in actieve trainingen 
op woensdag en fanatieke wedstrijden op zondag waarin we strijden 
voor het best mogelijke resultaat.

Gezien de huidige situatie waarin veel spelers ouder worden,  
kinderen krijgen en er fysieke klachten ervaren, zijn we benieuwd 
naar jullie toekomstvisie. Geef ons eens inzicht in de strategie die 
jullie hebben ontwikkeld voor de komende jaren om deze uitdagingen 
het hoofd te bieden.

Ger Klausener en Sven Hoenjet, komend seizoen 
samen met Ralph Crutzen de leiders
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Glenn & Roy: Natuurlijk is de belangrijkste factor dat de gezondheid  
het blijft toelaten. Door wekelijks te trainen proberen we sportief en 
fit te blijven en proberen we deze groep zo lang mogelijk bij elkaar te 
houden. Helaas is de aanwas vanuit de jeugd al een aantal jaren mager,  
waardoor we weinig vers bloed in het team krijgen. We hopen dat hier in 
de toekomst verandering in komt.

Binnen het team zijn we allemaal gepassioneerd en als onze  
gezondheid het toelaat, hebben we de ambitie om nog lang door te 
gaan met voetballen. Het is ook mooi om te zien dat onze wedstrijden 
op zondag regelmatig worden bezocht door de partners en kinderen van  
de spelers, die ook plezier beleven op het voetbalveld.

Heren bedankt voor jullie tijd. Geniet nog even van het kampioen  
zijn en vooral ook weer veel succes voor komend seizoen!  

HET SEIZOEN IN VOGELVLUCHT
Spannendste wedstrijd 
Roy: Bij Gulpen uit. Ze hadden veel spelers van de selectie erbij.  
We hebben daar met een 2-2 gelijkspel een sterke prestatie neergezet, 
vol vechtlust.
Glenn: Uit bij Ingber. We wisten van tevoren dat als we deze wedstrijd 
zouden winnen, we een grote kans hadden op het kampioenschap. Deze 
wedstrijd wonnen we uiteindelijk met 2-4.

Teleurstelling 
Glenn & Roy: Het verlies tegen Hellas 2 op de laatste speeldag. Hierdoor 
zijn we niet ongeslagen kampioen geworden.

Hoogtepunt buiten het veld 
Roy: Met de herenzitting een baaldag kunnen inzetten. 
Glenn: Het feest van het kampioenschap.

2023/2024 weer kampioen? 
Roy: Zeg nooit nooit. Ik ga met een positieve mindset de competitie 
tegemoet. 
Glenn: Ik verwacht dat dit seizoen de kans wat kleiner is, maar we gaan 
uiteraard strijden voor het hoogst haalbare resultaat.

Welk eindcijfer geef je het seizoen 
Roy: Voor het kampioenschap een 10. Maar wegens 1 verloren  
wedstrijd tegen Hellas en een aantal wedstrijden gelijk gespeeld, een 8! 
Glenn: Door de laatste wedstrijd, waardoor we niet ongeslagen  
kampioen zijn geworden, een 9! 



Sinds afgelopen jaar worden de werkzaamheden in de kantine 
verdeeld onder een enthousiaste groep vrijwilligers. Er is dus geen 
vaste uitbater meer. Voor de supporters zijn er wel vertrouwde 
gezichten achter de bar te vinden en ze worden nog steeds goed 
voorzien van een natje en een droogje met een breed assortiment. 
Tijd om met de vaste groep van de kantinecommissie in gesprek te 
gaan over hoe zij de samenwerking en nieuwe constructie vinden.  
In de kantine spreek ik Yarda (Fransen), Fred (Dirks) en Jessey  
(Boumans).

Fijn dat jullie tijd voor ons hebben kunnen vrijmaken. Kunnen jullie 
jezelf even kort voorstellen en vertellen hoe jullie bij de kantine- 
commissie terecht zijn gekomen?
Yarda: Ik ben eigenlijk in de kantine gestart, omdat mijn vriend Alvin 
(Mouthaan) nooit meer thuiskwam, haha. Hij is momenteel in opleiding 
voor het UEFA C diploma en ik vind het leuk om de mensen in Voerendaal 
te leren kennen. Nu al helemaal, omdat wij hier recent een woning  
hebben gekocht. Alvin en ik zijn zes van de zeven dagen op de club te 
vinden. Zelf heb ik ook gevoetbald, bij de dames van EHC in Hoensbroek 
en ik ben ook leider geweest bij verschillende damesteams. Nu speel ik 
geen voetbal meer, maar geniet ik ervan om onder de mensen te komen 
en sociale contacten op te doen.

Fred behoeft weinig introductie en grapt dat hij alleen maar wat 
mooi hoeft te wezen, maar toch lelijk is. Uiteraard een geintje dat we  
met een korreltje zout nemen. We kunnen dus niet anders dan  
concluderen dat de sfeer er al direct goed in zit. Fred is ons  
aanspreekpunt (zelfbenoemde reservevoorzitter haha) voor v.w.b. 
technische dingen, alle ins en outs over de bar en vaste barman van 
RKVV Voerendaal.
Fred: 2,5 jaar geleden heeft men mij gevraagd om uit te helpen in 
de kantine, maar toen heb ik de boot afgehouden. Na diverse goede 
gesprekken is het er uiteindelijk toch van gekomen. Een zondag werd 
nog een zondag en van daaruit is het verder gegroeid.
Jessey: Ik ben Jessey en ik houd mij bezig met de inkopen en het  
financiële aspect. Mij zul je dus niet snel achter de bar zien, ik blijf 
achter de schermen. Verder hebben we zelf een systeem opgezet, zodat 
we het voorraadniveau op peil houden en goed zicht hebben op wat 
er in- en uitgaat. Bij de start, begin vorig jaar, waren wij nog even  
zoekende, maar nu mogen we wel concluderen dat we onze draai  
gevonden hebben.

Ook valt op dat Jessey een druk baasje is. Hij heeft zijn keepershand-
schoenen aan de wilgen gehangen vanwege tijdsgebrek. Zo is hij 
vooral te vinden op zijn werk bij hoofdsponsor PLUS, de toneel- en 
carnavalsvereniging van Voerendaal en uiteraard de voetbalclub.

Hoe is verder de rolverdeling binnen het team?
Fred: Ik houd mij bezig met alle bartaken en probeer het team, met 
behulp van mijn horeca-ervaring, het vak eigen te maken. Tevens zorg 
ik voor wat randzaken zoals het wisselgeld en maak ik mij hard voor de 
club van 5. Dus wie zich nog niet heeft gemeld; sponsor vijf euro en je 
krijgt een eervolle vermelding op het bord in de kantine. Maar echt, ik 
vind het geweldig achter de bar!
Yarda: Fred is de ervaren man en de probleemoplosser. Echt heel fijn  
dat hij veel weet en wij altijd bij hem terecht kunnen. Zelf draai ik  
bardiensten, zorg ik voor de planning van de vrijwilligers in de kantine 
en de financiële afwikkeling hiervan. Heel leuk en divers.
Jessey: In het begin hebben we heel veel uitpluiswerk gedaan,  
contracten opgesteld, sponsor- en prijsafspraken met leveranciers  
gemaakt etc. Daar is veel tijd in gaan zitten, maar hier hebben we nu 
veel baat bij. In dat opzicht blijven we professionaliseren.

Kunnen jullie iets meer vertellen over de kantinecommissie structuur 
en over wie er onderdeel uitmaakt van dit team?
Fred: Kirsten is voorzitter en ons lijntje naar het bestuur. Yarda, Jessey 
en ik zitten elke dinsdag bij elkaar om de voortgang te bespreken en 
eens per maand is dat inclusief Kirsten. Onze rolverdeling is helder. Ik 
achter de bar, Yarda regelt contacten en vrijwilligers en Jessey regelt 
alles achter de schermen. Wij klikken vooral allemaal lekker met elkaar.
Jessey: Klopt, wij vormen de basis van de kantinecommissie. Daar valt 
eten, drank en personeel onder. We zijn gestart met de commissie om 
de zaterdag en zondag te kunnen draaien en nu zie je dat we eigenlijk 
alle dagen draaien. Dat komt natuurlijk doordat het allemaal zo lekker  
loopt. Zo is er een vast ritme, waar iedereen goed bij gedijt. We zijn 
complementair aan elkaar, (onder)steunen elkaar en durven het te  
zeggen als we het niet met elkaar eens zijn.
Yarda: Verder zit mijn dochter Angelyna nog in het team. Hub Frusch, Lei 
Peters en Mark Hutschemaekers werken afwisselend op de zaterdagen 
naast Riny die iedere zaterdagochtend het vertrouwde gezicht achter de 
bar is. We hebben ook nog een enthousiaste groep jeugdige vrijwilligers; 
Fleur, Kiki, Jarne en Marvin. Om de twee weken draait een duo eerste  
elftalspelers een dienst. Bij activiteiten en opening op speciale tijden 
zoals de 35+ avond hebben we nog enkele mensen die het superleuk 
vinden maar niet structureel in de kantine kunnen staan. Alle hulp 
is welkom zodat we de luxe hebben om te kunnen kiezen. Daarnaast  
kunnen de vaste crewleden dan ook eens aan de andere kant van de bar 
staan. Het is best hard werken, maar we moeten van je op aan kunnen.  
Ook de jeugd levert noeste arbeid, niet alleen achter de bar om wat te  
auwhoeren, maar ze voert ook de minder leuke klusjes uit zoals het  
poetsen van de vriezer. Niet eens vanuit financieel oogpunt, maar  
gewoon omdat ze het leuk vinden.

KANTINEKLETS:
IN GESPREK MET 
DE KANTINECOMMISSIE
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Mooi om te zien dat jullie elkaar allemaal in ieders kracht zetten.  
Hoe gaat de kantinecommissie te werk?
Fred: In principe geeft het bestuur aan wanneer de drukke dagen zijn en 
voor de rest regelen wij alles zelf. Uiteraard stemmen we wel met Freek 
(Timmermans) of Michel (van Dinther) af wat de verwachtingen zijn, 
bijvoorbeeld wanneer er een feestje georganiseerd wordt.
Yarda: Klopt en we zijn ook in staat om dat allemaal zelf te regelen. 
Wij zorgen zelf voor de capaciteit. Uiteraard is er ook ruimte voor eigen 
dingetjes. Nu merken we vooral dat er veel kinderen en volwassen naar 
de kantine komen. Juist de generatie daartussen willen we gaan binden. 
Zo willen we een spellenavond gaan organiseren en hebben we nog wat 
andere ideetjes, zoals de kantine voorzien van een dartbord. Daarnaast 
zou ik graag wat gezelligheid terug willen zien. Dit proberen we stapje 
voor stapje voor elkaar te krijgen.
Jessey: Verder proberen we ook, zoals o.a. in het kader van duurzaam- 
heid, direct mee te denken met ons bestuur. Zo staat er op de  
planning dat er een nieuw tapsysteem komt en dat de koelingen  
vervangen gaan worden. Het is allemaal een langdurig en continue  
traject, maar je ziet wel dat er stappen gemaakt worden.
Yarda: Omdat bepaalde zaken moeten, biedt ons dat de kans om direct 
mee te denken over het uiterlijk en de aankleding daarvan. Dat vind ik 
dan weer leuk om mee bezig te zijn.

De groep geeft aan dat deze werkwijze ook voor de vereniging  
meer inzichten biedt, omdat de werkwijze transparant is. Er wordt 
aangegeven dat goed personeel altijd welkom is, maar dat er wel 
hard gewerkt moet worden en dat je je aan bepaalde taken moeten 
kunnen conformeren.

We zijn benieuwd naar wat de hardlopers en specialiteiten zijn!  
Daarvoor moeten we natuurlijk bij barman Fred zijn.
Fred: We hebben een breed assortiment. De Weizen loopt goed, evenals 
de Desperados. Van de non-alcoholische drankjes zijn dat AA, red bull 
en bij warm weer Spa blauw. We hebben ook wel eens een flop ertussen 
zitten. Dat is de Fuze tea geweest. Dat liep echt voor geen meter en  
hebben we weer snel uit het assortiment gehaald.

Goed om te horen. We verheugen ons al om een biertje te komen 
drinken! We kunnen ons voorstellen dat je in de kantine veel ziet en 
meemaakt. Kunnen jullie een verhaal met ons delen?
Jessey: Fred en ik zijn namens de vereniging naar de Brand open dag 
geweest. Dat was erg gezellig, waar we ook zelf een lekkere Weizen  
hebben gedronken. Met een Weizen en twee broodjes hamburger  
(zonder saus) maak je mij gelukkig!
Yarda: Ik vind de echte drukke dagen erg gezellig. De carnavalsavond 
werd het afgelopen jaar samen met de volleybal- en handbalclub  
georganiseerd en was echt mega gezellig. Ook vind ik het leuk als  
andere verengingen het ook naar hun zin hebben. Zo heeft Vaesrade het 
kampioenschap bij ons gevierd en zijn ze nog eens bij ons teruggekomen 
om te feesten. Dat is toch wel een mooi compliment. Vaesrade wilde ons 
zelfs nog meepikken. Blij om te horen dat Freek als reactie het volgende 
antwoord gaf; “Jullie mogen alles hebben, behalve de barjuffrouw”.  
Ik kijk uit naar de volgende feestavond.

De kantine stroomt vol en voor ons is het tijd om naar huis te gaan. 
Het is echt een gezellig groepje dat hard werkt en zoveel mogelijk 
omzet wil draaien voor de club. We adviseren de lezer dan ook om 
een langs te gaan voor een drankje of praatje en natuurlijk mag  
je je altijd melden voor het draaien van bardiensten (tegen  
vergoeding)!  
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Harald Caubo en Aukje Aben zijn in de bloei van hun leven, hebben 
samen als samengesteld gezin vier opgroeiende kinderen, maar 
brengen ook de nodige tijd door op de voetbalclub. We zijn met name 
nieuwsgierig naar hoe dit drukke bestaan te combineren valt met de 
vele vrijwilligerstaken die zij uitvoeren.

Aukje en Harald, fijn dat ik jullie kan spreken. Jullie zijn veel op de 
club te vinden. Zijn jullie zelf ook van Voerendaal en hebben jullie 
zelf ook gevoetbald?
Aukje: Nee, geen voetbalverleden en ik kom oorspronkelijk ook niet 
uit Voerendaal, maar uit Kerkrade. Volleybal is mijn sport. Dat heb ik  
altijd gedaan en beoefen ik nog steeds. Via het volleybal ben ik ook  
in Voerendaal terecht gekomen, want in mijn jeugd en jonge  
volwassenheid heb ik jarenlang bij VCV gespeeld. Momenteel volleybal 
ik echter in Heerlen.
Harald: Ik heb dan wel weer gevoetbald, niet in Voerendaal maar in 
Schimmert. Talentvol was ik niet. Inzicht technisch ging het wel, maar 
je moest mij niet laten dribbelen, want dat ging verkeerd. Ooit heb ik 
30 minuten op het eerste van Schimmert gespeeld, toen werd ik er 
twee keer uitgelopen en was het meteen gedaan met mijn eerste elftal- 
carrière. De rest van de familie Caubo heeft hoger en meer minuten op 
eerste elftallen gespeeld. Ik ben wel trots dat ik mijn 25-jarig jubileum 
bij VV Schimmert heb behaald.

Ok, interessant! Nu mis ik nog de link naar RKVV Voerendaal.  
Hoe zijn jullie bij ons beland?
Aukje: Ik ben moeder van dochter Merle en zoon Tieme. Tieme voetbalt 
vanaf zijn vijfde bij Voerendaal en momenteel speelt hij bij de O14 bij 
RKVV Voerendaal. Ik ben trouwe supporter van hem en zijn team.

Harald: Gian, mijn oudste zoon, is in aanraking gekomen met voetbal 
door Jesper Senden, momenteel eerste elftal speler van Voerendaal.  
Destijds was Jesper onze buurjongen en hij enthousiasmeerde Gian om 
ook eens te gaan voetballen. Een jaar daarna, in 2010, werd jongste 
zoon Sam vijf jaar en is toen ook gaan voetballen. Aan Hub Hermans 
heb ik toen gevraagd of ze nog leiders zochten. Het kort, maar krachtige 
antwoord was; ja. Zodoende ben ik sindsdien tot de dag van vandaag 
altijd leider geweest van een van de twee jongens.
Aukje: Vier jaar geleden kregen Harald en ik een relatie. Harald deed 
al veel op de club, daardoor heb ik ook eens gevraagd of ik iets kon 
betekenen. Van het een kwam het ander en toen ging het balletje rollen. 
Zo help ik onder andere mee met het organiseren van de welkomstdag 
en maak ik onderdeel uit van het vrijwilligerspunt, dit doe ik samen met 
Kirsten en Paul. Daarnaast heb ik aangegeven dat ik, in geval van nood, 
ook bereid ben om een kantinedienst te draaien.
Harald: Opmerkelijk is ook dat, voordat Aukje en ik elkaar écht hebben 
leren kennen, wij iedere week naast elkaar op het veld moeten hebben 
gestaan. Ik bij het team van Gian of Sam, Aukje bij dat van Tieme.  
Grappig, dat je je dat achteraf pas realiseert. >

VRIJWILLIGERS AAN HET WOORD
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Wat grappig. Zo zie je maar weer waar vrijwilliger en/of supporter 
zijn goed voor is. Aukje, als ik het goed heb ben je tegenwoordig ook 
leider?
Aukje: Niet helemaal. Ik heb geen verstand van voetbal, wel van  
volleybal. Afgelopen jaar was het O13 team in nood en ben ik  
bijgesprongen. Vanwege allerlei redenen ging er veel mis in de  
communicatie en ontbrak het aan het nemen van verantwoordelijkheid. 
Dat moest anders, vond ik. Momenteel pak ik binnen de JO14 de  
praktische zaken op, zodat niets blijft liggen en de jongens niet in de 
steek gelaten worden. Denk hierbij aan afspraken maken over wie er 
rijdt en afstemmen voor welke toernooien we ons inschrijven. Dus ook 
zonder verstand van voetbal, kan ik mijn bijdrage leveren. Daarnaast 
kan ik de jonge trainers Niels Buitenkamp en Marvin Vierveijzer wat 
ondersteuning bieden vanuit mijn pedagogische achtergrond, maar tot 
op heden is dat nog niet nodig; Niels en Marvin pakken het ontzettend 
goed op, mijn complimenten.

Super dat jullie proactief inspringen op het werk dat jullie zien  
liggen en ik ben het volledig met jullie eens dat iedereen zijn of haar 
steentje bij kan dragen. Harald, jij bent naast leider toch ook nog 
scheidsrechter? Hoe is die stap tot stand gekomen? En waarom heb 
je hiervoor gekozen?
Harald: Interesse in de spelregels van sport is er altijd wel geweest.  
Zo heb ik ooit het Nederlands (jeugd)spelregelkenniskampioenschap 
over voetbal gewonnen. Dit allemaal voordat ik scheidsrechter werd.
Vanuit de club werd een scheidsrechterscursus aangeboden, deze heb ik 
gevolgd en van het een kwam het ander. Reden dat ik hiervoor gekozen 
heb is dus enerzijds omdat ik het leuk vind, maar anderzijds om hulp te 
bieden aan de jongens, zodat zij lekker het spelletje kunnen spelen. Het 
is natuurlijk ook wel leuk om de jongens te zien spelen.

Je handelt dus vooral in het belang voor de kinderen, maar geeft ook 
aan dat je voldoening eruit haalt. Van welke momenten geniet je het 
meest?
Harald: Ik geniet van de momenten waarop je voordeel kan halen uit 
situaties die eigenlijk niet netjes zijn. Daarmee bedoel ik dat je iemand 
kunt laten beseffen dat hij iets doet wat niet is toegestaan. Het is 
dan al helemaal mooi als ik het opmerk, terwijl het ook zomaar aan 
me voorbij had kunnen gaan. Er zijn regels en daar moet men zich aan 
houden, maar er is ook ruimte om zaken zelf te interpreteren, zodat je de  
wedstrijd niet kapot hoeft te fluiten. 

Ik ben geen scheidsrechter die van de macht geniet, maar wel iemand 
die graag de regels naleeft en alert probeert te acteren, door alles te 
willen zien. Laatst gebeurde iets achter mijn rug, ik had er een vreemd 
gevoel bij, dus draaide me om. De speler stond op, beukte per ongeluk de 
tegenstander om, waarop de tegenstander besloot een klap uit te delen. 
De een geel, de ander rood en het probleem was opgelost. Ook heb ik wel 
eens een strafschop drie maal opnieuw laten nemen, omdat de speler 
zich niet aan de regels hield. 

Beiden zijn jullie een schoolvoorbeeld voor velen. Van de gevestigde 
orde aan clubscheidsrechters is Harald de jongste. Laten we hopen 
dat velen jullie voorbeeld volgen en we hier nog meer jong bloed 
aan kunnen gaan toevoegen. Verder is het natuurlijk ontzettend  
prijzenswaardig dat jullie zoveel tijd op de club doorbrengen. Willen 
jullie daar nog iets over kwijt?
Harald: Drie dagen per week ben ik sowieso op de club, de twee  
trainingsdagen en op zaterdag. Ongeveer 1x per maand fluit ik ook op 
zondag een wedstrijd. Soms werk ik nog op zaterdagochtend, maar sluit 
ik daarna direct aan bij de wedstrijd.
Aukje: Ja, er zijn veel vormen van vrijwilligerswerk. Logisch dat de club 
graag ziet dat er scheidsrechters worden toegevoegd, maar er zijn veel 
meer mogelijkheden. Leden moeten weten dat vrijwilligerswerk niet per 
se een structurele verplichting is, maar dat dit ook heel vrijblijvend kan 
en het aanbod qua taken is divers.
Harald: Zeg niet meteen nee, maar kijk wat je wel kunt doen. Je doet 
het voor de kinderen en dan moet je soms je eigen ego maar even opzij 
zetten. Neem je vrouw mee en laat haar daar ook wat doen, haha.

Dit vinden wij een mooie afsluiter. Verder zien we graag dat  
vrijwilligers, net als Aukje en Harald, verantwoordelijkheid nemen. 
Tot slot is Harald te spreken over de jeugd lichting die eraan zit te 
komen. Aukje kijkt vooral naar de zaken op pedagogisch vlak en vindt 
het belangrijk dat leiders en coaches ingrijpen en grenzen stellen als 
iemand over de schreef gaat. We ronden af, danken Aukje en Harald 
voor de tijd. De volgende ronde begint weer; de kinderen moeten van 
school worden opgehaald.  



Als aspirant bestuurslid kreeg ik het verzoek om me kort voor te stellen 
en wat meer informatie te geven met betrekking tot mijn achtergrond en 
de Technische commissie.

Dit wil ik natuurlijk met alle plezier doen. Ik ben Marc Hutschemaekers 
(58 jaar), getrouwd met Sandra en samen hebben we 3 kinderen en ik 
ben  dus trotse vader van ; Demi (28 jaar), Laura (26 jaar) en Lucas (20 
jaar). Werkzaam in een verkoopfunctie bij SSAB (de twee SS-en staan 
voor Svenska Stahl), een staalproducent uit Zweden. Waarschijnlijk ten 
overvloede;  voetbal is mijn grootste hobby, daarnaast ga ik heel graag 
op vakantie en lekker (uit)eten en ook zelf koken vind ik zeker ook heel 
erg leuk.

Ik heb mijn hele leven in Voerendaal gewoond, ben opgegroeid in de 
Vincentiusstraat en nu al ca. 30 jaar woonachtig in de Heggewikke. Op 
mijn 8ste ben ik begonnen met voetballen bij de RKVV Voerendaal en 
zoals zoveel mensen van 40+, het voetballen (en vooral het plezier in 
voetballen) geleerd van de legendarische Harry Boosten.

Alle jeugdelftallen doorlopen met als hoogtepunt wel het kampioen-
schap met de A1 onder leiding van Serve Hoenjet.

Vervolgens de overstap gemaakt naar de senioren, en daar tot mijn 
48ste blijven voetballen. Gedurende deze jaren bij de senioren heb ik 
eigenlijk op alle elftallen gespeeld van het eerste tot en met het vijfde  
elftal en later ook nog bij de veteranen.
 
Ik heb zeker wat sportieve hoogtepunten meegemaakt, zoals het  
kampioenschap met het 2de elftal (met onze huidige hoofdtrainer 
Ramón Meessen als goaltjesgetter in de spits), maar ook wel sportieve 
dieptepunten zoals alle degradaties van de Hoofdklasse naar 4de  klasse. 
Maar misschien nog belangrijker vond en vind ik het sociale aspect  
binnen de voetbalsport/vereniging, zoals in de jonge jaren de uurtjes 
in de kantine en daarna het samen uitgaan of een hapje gaan eten. 
En zelfs nu al we minstens 10 jaar niet meer samen voetballen hebben 
we nog elk jaar een weekendje weg met de mannen (en hun partners) 
waarmee ik in het verleden op het vierde heb gevoetbald; vrienden voor 
het leven ontstaan door een gedeelde passie: het voetballen!!

Uiteindelijk als gevolg van te veel hinder van mijn versleten knieën toch 
de beslissing genomen om te stoppen met actief voetballen.

Inmiddels had Hub Hermans, de toenmalige voorzitter van de Technische 
commissie, mij al gepolst of ik interesse had om lid te worden van de 
TC  en omdat ik zeker graag over voetbal praat en met anderen hierover 
discussieer hoefde ik hier niet lang over na te denken. Overigens was ik 
er niet echt van op de hoogte wat een Technische commissie nu allemaal 
precies voor een taken had, maar dat er over voetbaltechnische zaken 
werd gediscussieerd en besloten dat leek me wel duidelijk.

Nu, tig jaren later, mag ik wel zeggen dat ik weet wat er van de  
technische commissie wordt verwacht. Heel kort en simpel gezegd komt 
het er op neer dat de technische commissie voor de randvoorwaarden 
zorgt zodat ieder spelend lid binnen de senioren op zijn gewenste of 
mogelijke niveau kan voetballen.

Natuurlijk dit alles volgens  de voorwaarden die door  het bestuur van 
de voetbalvereniging zijn afgesproken, zoals onder andere in de basis 
geen actieve werving van spelers buiten onze eigen vereniging en het 
inpassen van jeugdspelers. 

Enkele punten die onder de TC verantwoording vallen zijn ook; 
• Aanstellen van een professionele trainer/coach voor de prestatieve  
 elftallen (het eerste en tweede elftal); 
• Samenstelling van de selectie in overleg met de trainersen/leiders  
 van het eerste en tweede elftal en de Hoofd Jeugdopleidingen;
• Regelmatig overleg met de trainers van eerste en tweede elftal;
• Aanstellen van verzorger, keeperstrainer en overige kaderleden van  
 het eerste en tweede elftal zoals elftalleider en grensrechter;
• Indien nodig, binnen de beschikbare mogelijkheden zorgdragen voor 
 kader van de andere senioren teams;
• Regelmatig overleg met de Hoofd Jeugdopleidingen.

BESTUURLIJKE VERSTERKING
MARC HUTSCHEMAEKERS
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Zoals aangegeven vind ik voetbal kijken en erover praten heel erg leuk, 
ik probeer dan ook wekelijks naast ons eerste en tweede elftal ook zeker 
een wedstrijd van onze O19 of O17 te bezoeken. 
 
Waar ik gewoon heel erg trots op ben als 'Voelendesje jong' is dat bijna 
alle spelers van de huidige selectie binnen de jeugdafdeling van  
Voerendaal hebben gespeeld, ik weet zeker dat heel veel clubs in de 
derde en vierde klassen dit niet hebben.  

Natuurlijk alle credits hiervoor naar onze jeugdafdeling die toch elk 
jaar weer spelers aflevert die het niveau van het eerste en tweede team 
aankunnen. Dit seizoen hebben er 11 spelers van de O19 de overstap 
gemaakt naar de selectie! Ik vind dat wij als Voerendaal daar gewoon 
uniek in zijn in vergelijking met andere voetbalverenigingen in de regio 
en dat we dan ook onze jeugd prioriteit moeten blijven geven door het 
aanstellen van gediplomeerde trainers bij de hogere jeugdelftallen. Het 
staat op onze website, maar ik ben het hier ook 100% mee eens; Wie de 
jeugd heeft, heeft de toekomst! 

Inmiddels ben ik dus al heel wat jaren lid van de technische  
commissie en de huidige comissie bestaat uit Henny Crutzen als  
voorzitter en de andere commissieleden Hub Frush, Hans Kleijkers,  
Raymond Jaeqx en Roy Gerner. In tegenstelling tot de andere commissies 
binnen de voetbalvereniging was er echter geen directe afvaardiging 
van de technische commissie in het hoofdbestuur. 

Het mag duidelijk zijn dat dit voor de ander bestuurseleden geen  
gewenste situatie was aangezien er toch wel regelmatig technische  
zaken spelen die gewoon om meerdere redenen belangrijk zijn voor het 
reilen en zeilen binnen een vereniging.

Er kwam dan ook de vraag vanuit het bestuur of er wellicht een lid 
van de TC  interesse had om zitting te nemen in het bestuur, maar om  
verscheidene redenen pasten alle TC leden hiervoor. Vervolgens werd  
er als tussenoplossing bij elke vergadering iemand van de TC afgevaardigd
zodat deze kon toelichten wat er binnen de TC speelde eneventuele  
vragen van de andere bestuursleden zou kunnen beantwoorden.

Zelf heb ik dan ook enkele bestuursvergaderingen bijgewoond als TC 
afgevaardigde en ik merkte dat de andere zaken die speelden binnen de 
vereniging zeker ook mijn interesse hadden en dat het eigenlijk ook geen 
ideale situatie is om deel te nemen aan de bestuursvergadering zonder 
bestuurslid te zijn. Ik hoefde dan ook niet lang na te denken toen ik door 
de voorzitter werd gevraagd of ik me niet beschikbaar wilde stellen als 
bestuurslid met natuurlijk de technische zaken in de portefeuille.

En dus... met goedkeuring van de leden tijdens de eerstvolgende ALV  
zal ik vanaf dan bestuurslid zijn van de RKVV Voerendaal. Voor nu 
wens ik ieder lid veel succes, maar vooral heel veel plezier in huidig  
voetbalseizoen.  

1. Hoe heet je?
 Sam Caubo

2.  In welk team speel je?
 JO19-1

3.  Wat is je favoriete positie in het veld?
 Centraal achterin.

4.  Heb je bepaalde rituelen in de voorbereiding op een wedstrijd?
 Nee, eigenlijk niet.

5.  Hoe vier je een mooie overwinning?
 Niet echt, ik ga me gewoon douchen.

6.  Welke club is de spannendste tegenstander waar je tegen 
 gespeeld hebt?
 Kerkrade West, altijd leuk om tegen spelen.

7.  Wie is de leukste trainer die je hebt gehad?
 Dat vind ik zo'n onzin, daar ga ik geen antwoord op geven.

8.  Wie is je favoriete speler van het 1e elftal en waarom?
 Ik heb geen favoriete speler.

9.  Wat zou je doen als je de voorzitter was van de club?
 Ik vind het allemaal goed geregeld, dus ik zou niks doen.

10.  Wat is je leukste herinnering bij de club?
 Twee keer kampioen in 1 seizoen met de JO13, 
 ik was aanvoerder.

11.  Wil je verder nog wat kwijt?
 Nee

EVEN VOORSTELLEN…
SAM CAUBO (J019-1)  
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Boven vlnr: Bram Vrinzen, Cas Vermeulen, Melle Driessen, Alain Crutzen, Kjell Kleijkers, Jesper Senden en Jurre Driessen. Midden vlnr: 
Rick Habets, Ties Dullens, Freek Timmermans (teammanager), Ramón Meessen (hoofdtrainer), Stef Bindels (keeperstrainer), Giel Eggen 
(materiaalman), Coen Schlösser en Michel van Dinther. Onder vlnr: Luc Loozen, Mayron Simons (verzorger), Kai Ruitenbeek,  
Gunnar Bruins, Sander Smeets, Ryan Dubois, Lucas Hutschemaekers en Jochum Hamers.

1e ELFTAL

Boven vlnr: Lucas Hutschemaekers, Sven Baars, Cas Hamers, Youri Gijzen, Ruben Blezer en Jelle Vinken. Midden vlnr: Pepijn Linssen, 
Bram Vrinzen, Ron Boumans (teammanager), Patrick de Mey (trainer), Cas Starmans, Alain Petit en Thimo Boumans. Onder vlnr: 
Jules Hengst, Pieter Vluggen, Niels Buitenkamp, Gunnar Bruins, Stijn Gouverne, Sjoerd Reumerman, Djew Aalders en Scott Janssen.

2e ELFTAL
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3e ELFTAL

4e ELFTAL

Boven vlnr: Rick Leuven, Roy Gerner, Stefan Peskens en Glenn Kicken. Midden vlnr: Ger Klausener (leider), Don Tijssen, 
Erik van de Kuit, Bart Hamers, Cars Franssen en Sven Hoenjet (leider). Onder vlnr: Tom Colleije, Marvin Vierveijzer, Leon Crutzen, 
Kevin Bodelier en Marvin Jaeqx.

Boven vlnr: Marco Consten, Ralph Habets, Jordy Hendriks en Brian Wolters. Midden vlnr: Richard Leunissen (leider), Hub Dijkstra, 
Remco Vallinga, Koen Wingen, Roy Schoenmakers, Gem Schütz en Edwin Oberjé (grensrechter). Onder vlnr: Ron Caumans, Raf Custers, 
Jarne Heuts, Ivo Hoogervorst en Jim Mijnes.
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35+ 1

35+ 2

Boven vlnr: Rick Jetten (sponsor), Dave Muijs, Jeroen Hollewijn, Bram Senczuk en Bjorn Kamycki (sponsor).
Onder vlnr: Dennis Schüppen, Ron Starmans, René Jorissen, Rik Beckers en Jorg Hansen.

Boven vlnr: Kay Habets (leider), Koen Wingen, Tom Loozen en Marc Leclair.
Onder vlnr: Marco Consten, Ron Caumans, Edwin Oberjé, Jordy Hendriks en Rick Vos.
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JO19-1 Sam Caubo, Ties Essers, Wessel Janssen, Tim Lemmens,  
Wouter Molijn, Timo Muitjens, Tristan Nix, Jaymie Peters, 
Koen Pezy, Mart Pieters, Luuk Riemens, Jari Sormani, Jason Steins, 
Cas Vaessen, Jelle Zweers. Trainers: Rik Hermans, Harald Caubo, 
Alvin Mouthaan. 

JO17-2 Keanu Bleijlevens, Kynan Bootz, Sven Direcks, Thijs Dormans, 
Raf Gerardu, Jarne Heuts, Yves Kerckhoffs, Nino Kleijnen, Ebbe Meessen, 
Elias Offermans, Casper Oostveen, Alec Paalvast, Tigo Rameckers, 
Luc Ritzen, Cas Schoenmakers, Thomas Stultjens, Indy Swier, Max van 
Wersch. Trainers: Ramón Meessen, Marc Eussen, Leon Kleijnen.

JO17-3 Yazan Almoalem, Thijs van Bentum, Marijn Borghans, 
Iris Bruins, Juul Gregoire, Timo Hellenbrand, Joesef Kasrin, 
Jamil Khanji, Sander Linssen, William Logan, Lino Odekerken, 
Raff Jennekens, Niek Reinders, Tjeu Schins, Juul Smeets, Lars Tjittes, 
Milan Wissen, Yi Hang Xu. Trainers: Marvin Vierveijzer, Geert Gregoire. 

JO15-1 Andy Baenen, Vincent Denekamp, Zen Dullens, 
Jonas Heuts, Daan Kerckhoffs, Bram Krutzen, Paulo Lantin, 
Tijn Leunissen, Otte van Loo, Jorn Muitjens, Lucas Muitjens, 
Noud Pieters, Jillis Snel, Luc Sullot, Lucas Vorage. Trainers: 
Bart Vodeb, Harold Leunissen, Maurice Baenen.

JO15-2 Dyab Alkadah, Alexander Bemelmans, Mats van der Berg, 
Senna Bijsmans, Sem Debets, Loek Dormans, Caspar Geelen, Koen Kleijnen, 
Jelle Molijn, Falco Moonen, David Offermans, Bruun Poels, Thor Schaapkens, 
Babet Sweers, Tijs Vaessen. Trainers: Pablo Demas, Hugo Bemelmans. 

JO17-1 Quinn Admiraal, Niek van den Berg, Milan Dirks,   
Lars Haemers, Luuk Herben, Ties Hogervorst, Chakir Louhoudi,  
Joep Notten, Kai Prins, Mohamed Rachid, Sjoerd Reinders,  
Bas Reisinger, Justin Saget, Pepijn Severens, Milo Verhoef, 
Trainers: Alvin Mouthaan, Dian Nan Frings, Ferry Admiraal. 
 

PRESENTATIE JEUGDTEAMS RKVV VOERENDAAL 



JO14-1 Dymas Bootz, Nick Boskma, Jonas Bosten, Edward Denekamp, 
Valentino Gorenjec, Bas Gossens, Cas Herben, Tieme Hermans, Job Keijbets, 
Job Krutzen, Ties Leunissen, Zef Notten, Lukas Quanjel, Liam Ritzen, Quintin 
Rutten, Divano Schobben, Thijs Simeth, Robin Vis, Gertjan van der Vorm. 
Trainers: Niels Buitenkamp, Marvin Vierveijzer, Paul van Kessel, 
Mark Ritzen, Aukje Aben.
 
   

JO13-1 Saleem Alomar, Vince van den Berg, Rayven Bosman, 
Finn Brouwers, Sian van Bussel, Youp Crasborn, Rayhan van Dongen, 
Dean Gubbels, Liam Gulpen, Guusje Poels, Peike Lebon, Dax Meessen, 
Mick Poelsma, Kjell Schaapkens, Varo Senczuk, Sam Trags. Trainers: 
Jarne Heuts, Ebbe Damoiseaux.

JO12-1 Jur Leunissen, Jayden Fintelman, Levi Grassere, Gijs Graus, 
Mathijs van Grinsven, Ferre de Haan, Guus Hensen, Suliman Kasrin, 
Noud Meyer, Raf Prevoo, Jules Smeets, Lissy Snoeren, Daan Vliegen, 
Ludovic Vrijsen. Trainers: Rob Meyer, Marvin Vierveijzer.

J011-1 Pepijn Borghans, Xavi van Dam, Mikai Demas,   
Ties Heuts, Daan Keijbets, Stan Meijs, Maes van der Molen,  
Lucas Rouschop, Ravi Rutten,  Pepijn Senden, Jimi Vankan,   
Daan Vijgen. Trainers: Marcel Zimny, Anouk Heuts, Donny Rouschop, 
Susan Borghans, Ankie Senden.
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JO11-2 Royes Dahdal, Pepijn Dautzenberg, Pim Homfeld, Quinn 
Leeuwen, Ian Linck, Morris Meessen, Sam Nijboer, Donna Senczuk, 
Jérôme Van Leeuwen, Roderique Van Leeuwen, Mark Vankan, Sill 
Vervoort, Ian Willems. Trainers: Kiki Houkes, Hanneke van der Vorm, 
Evelien Dautzenberg.

J010-1 Sepp Brouwers, Declan Dassen, Stan Huijten, Ties Jorissen, 
Denn Landman, Tygo Peters, Jim Schrooten, Tijn Starmans, Cas Vrouenraets. 
Trainers: Ron Starmans, Pascal Vrouenraets, Ralf Huijten, 
Maurice Dassen.
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JO10-2 Christophe Bemelmans, Liv Brouwers, Senn Heerings, 
Sep Leunissen, Siem Meessen, Niek Prevoo, Tijs Riemersma, 
Naut Sijben, Bram Willemsen. Trainers: Pascal Vrouenraets,
Luke Landman, Naud Meessen.

PRESENTATIE JEUGDTEAMS RKVV VOERENDAAL 

JO9-2 Sten Moonen, Matvey Zinzen, Daan Jaspar, Timo L'Ortye, 
Tijn Ortmans, Max Huveneers, Luca van Boven, Dante De Leon, 
Dimitri Markakis, Alec Pizlo. Trainers: Tom Huveneers, Frank L'Ortye,                     
Ralph Zinzen.

JO9-3 Tygo van Vugt, Sam Kuybregts, Maxim Koehn, 
Fayen Ernes, Tom Franssen, Stef Pinckaers, Stijn Ritzen, 
Mats Cox, Daan Leclair, Luc Vankan, Alexander Dahdal.
Trainers: Mischa Cox, Dennis Koehn.

JO8-1 Sem Braun, Vallino Giebels, Oscar Jaeqx, Gijs Kurvers, 
Sam Schuurmans, Roman Shanovskyi, Áyden van der Vorst.
Trainers: Bart Braun, Rene Schuurmans.

JO8-2 Ties van Dinther, Toby Gommans, Tom Groen, Dex Hermkens, 
Hendrik Hugelman, Finn Nijboer, Thijs Smeets, Noah Schüppen.
Trainers: Niels Hermkens, Paul Smeets, Dave van Dinther. 

JO10-3 Levi Geelen, Vince Gommans, Aimee Jaeqx, 
Nora Louhoudi, Gianluca Meier, Yfke Reinaerts, 
Yannick Schoonbrood, Indy Stollman, Luc Vinken.
Trainers: Michiel Franssen, Hanneke van der Vorm.
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JO7-1 Juul Heijne, Ilay van Houtem, Menne Kamycki, 
Siem Reijnders, Ties Reijnders, Vinnie Senczuk, Riv Heerings.
Trainers: Niels Reijnders, Tom van Houtem, Rick Heijne.

JO7-2 Mats Hansen, Ivan van Dam, Luuk Van den Kerkhof, 
Indy Mols, Jaxx Cnoops, Theo Markakis. Trainers: Jorg Hansen,
Rene Cnoops, Rik vd Kerkhof.

JO7-3 Pim Bouvrie, Sten Crijns, Mats Hamers, Jim Pizlo, 
Youri Rinkens, Quinn Schwarz, Pelle Heijnen. Trainers: 
Marko Rinkens, Xavier Schwarz, Bart Hamers.

JO7-4 Lev Evers, Bram Jaspar, Teun Leclair, Luuk Luybregts, 
Marat Shanovskyi, Teun Simons. Trainers: Levi Evers, Veronique Fox.

M020-1 Arwen van Berlo, Janne Dreessen, Danae Franssen, Fleur Hector, Kiki Houkes, Evi Huijdts, 
Florence Jacobs, Jolijn Jacobs, Jisse Jehne, Ilse Keulers, Joyce Knops, Clarine Lantin, Imke Linssen, Fleur Lückers, 
Demi Niessen, Kiki Offermans, Sharon Peters, Sarah Pezy, Minke Possen, Myrthe Spijkers, Sara Vis, Hanneke van der Vorm, 
Froukje Wiggerman, Evi Wintjens. Trainers: Martin van Berlo, Dennis Linssen.
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1. Hoe heet je?   
 Stan Huijten 
 
2.  In welk team speel je?   
 JO10-1
 
3.  Wat is je favoriete positie in het veld?   
 Spits, middenveld. 
 
4.  Heb je bepaalde rituelen in de voorbereiding op een wedstrijd?   
 Zorgen dat ik zo snel mogelijk m'n wedstrijdkleren aan heb en 
 dat we op het veld staan. 
 
5.  Hoe vier je een mooie overwinning?  
 Met m'n team naar de kantine, daar eten we een broodje hamburger 
 en drinken we een AA. 
 
6.  Welke club is de spannendste tegenstander waar je tegen
 gespeeld hebt?  
 Een thuiswedstrijd die eindigde in 11-11. 
 
7.  Wie is de leukste trainer die je hebt gehad?   
 M'n papa Ralf. 

8.  Wie is je favoriete speler van het 1e elftal en waarom?   
 Dat is Ron Starmans, helaas voetbalt Ron nu niet meer op 
 het 1e elftal. 
 
9.  Wat zou je doen als je de voorzitter was van de club?   
 Meer trainingen in de winter op kunstgras. 
 En gratis hamburgers na de wedstrijd. 
 
10.  Wat is je leukste herinnering bij de club?   
• Dat zijn er meerdere, toen ik pupil van de week was, de eerste goal  
 scoorde, en er veel toeschouwers waren en er vuurwerk was. 
• Ook de uitwedstrijd tegen Bekkerveld waarbij we met rust ruim 
 voorstonden, ik zei "Easy peasy" en we erna verloren.
• Een andere uitwedstrijd tegen Bekkerveld waarbij we met 16-3 
 hadden gewonnen en ik 6 scoorde. 
• Tijdens een wedstrijd kwam een afstandsschot op de kruising 
 in plaats van in de kruising. En ook het Kika toernooi, waarbij ik 
 de beslissende penalty stopte en we als team de schaal wonnen. 
 
11. Wil je verder nog wat kwijt?  
 Adios amigos

EVEN VOORSTELLEN…
STAN HUIJTEN (J010-1)  

07 totaalfoto - de toekomst! :)
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Het oudste jeugdteam van RKVV Voerendaal, de O19-1, heeft  
afgelopen seizoen het kampioenschap behaald. Dit belooft wat voor 
de toekomst! Het was een super jaar met mooie overwinningen. We 
spraken met Ruben Blezer (18) & Jules Hengst (18) om het geheim te 
achterhalen. Beide spelers zijn al sinds 2008 bij RKVV Voerendaal.

Mannen, jullie hebben dit jaar een geweldige prestatie geleverd en 
jullie jeugdcarrière op een prachtige manier afgesloten. Vertel ons, 
wat is jullie geheim? Hoe hebben jullie dit voor elkaar gekregen?
Jules & Ruben: Het belangrijkste voor ons was om plezier te hebben in 
het voetbal. We zijn al jarenlang samen in hetzelfde team en zijn goed 
op elkaar ingespeeld. Dit zorgde ervoor dat we gemotiveerd bleven om 
te winnen.

Individueel zijn we allemaal erg sterk en door samen te spelen 
heeft iedereen zich ontwikkeld om deel uit te maken van het team.  

We kennen elkaars kwaliteiten en weten wat we wel en niet van elkaar 
kunnen verwachten. Dit zorgt ervoor dat we als team goed kunnen  
samenspelen.

Sinds onze jeugd worden we al gecoacht door onze trainer Rik  
Hermans en assistent-trainer Rob Janssen. Samen met Alvin Mouthaan  
en Harold Caubo (beiden vanaf vorig jaar assistent-trainers) hebben  
we het kampioenschap binnengehaald.

De afgelopen 2 seizoenen eindigden we als tweede in de competitie.  
Omdat het voor velen het laatste jaar in de jeugd was, waren we  
extra gemotiveerd om dit seizoen eindelijk het kampioenschap binnen te  
halen!

Of we een goede wedstrijd speelden, hing ook af van of we de avond 
ervoor een leuke avond hadden gehad. Zelfs op slechte dagen wisten 
we het voor elkaar te krijgen om van tegenstanders te winnen. Onze 
slechtste wedstrijd was een 8-0 overwinning op RKHSV. We waren toen 
erg brak door een gezellige avond de dag ervoor, maar ondanks de grote 
overwinning waren onze trainers boos op ons vanwege onze prestaties.

Er zijn zoveel mooie overwinningen geweest dit jaar, maar welke was 
de allermooiste? Welke wedstrijd zal voor altijd in jullie geheugen 
gegrift staan als het hoogtepunt van het seizoen?

KAMPIOENSCHAP VAN 
ONS OUDSTE JEUGDTEAM 
VOERENDAAL O19-1
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Jules: Voor mij was dit de wedstrijd tegen DVO. We hadden al 5 of 6 
wedstrijden gespeeld en hadden er nog 4 te gaan. Als we deze wedstrijd 
zouden winnen, zouden we dicht bij het kampioenschap komen en onze 
concurrent uitschakelen. Tijdens deze wedstrijd liepen we op tegen veel 
blessures: Niels (rechtsbuiten) deed niet mee, Djew viel in de eerste 5 
minuten uit en we hadden deze wedstrijd maar 13 man. Ruben was 
tevens ook afwezig omdat hij zijn enkelbanden had gescheurd.

In de tweede helft begonnen we met een 0-0 tussenstand en in de eerste 
paar minuten kregen we 2 gele kaarten en moesten we voor een 10-tal 
minuten met 9 man spelen. Tijdens deze periode waren we in staat om 
met 9 man op het veld de 1-0 te maken. Kort hierna heb ik zelf met een 
(gelukkige) vrije trap de 2-0 weten te maken waardoor de dynamiek van 
de wedstrijd volledig omsloeg. De rest van de wedstrijd hebben we goed 
de bus geparkeerd met het team en ons uiterste best gedaan om de 
overwinning binnen te halen. Dat is ook gelukt.

Ruben: Voor mij was de kampioenswedstrijd tegen Kerkrade West de 
allermooiste. De wedstrijd zelf was niet heel bijzonder, maar het was op 
het einde nog spannend. Vrienden en familie waren komen kijken dus we 
hadden ook gezorgd voor wat sfeer langs de zijlijn. Uiteindelijk hebben 
we de overwinning met 3-0 binnengehaald en hebben we de derde helft 
goed gevierd met een groot feest in de kleedkamer en de kantine. Dit 
was voor mij een mooie afsluiter. Alles kwam perfect samen.

Ons team, na 2 keer tweede te zijn geworden, heeft in ons laatste jaar 
eindelijk het kampioenschap binnengehaald. 

Leuke feit: Het was de eerste keer in 40 jaar dat het jeugdteam O19-1 
(en daarvoor de A1), kampioen is geworden.

Daarnaast heeft ons team nog een grote fan: Henny Schaeks, beter  
bekend onder zijn bijnaam ‘Kip’. Hij komt al jaren naar de wedstrijden 
van de O19-1 / A1 kijken En al jaren heeft hij aangegeven dat als het 
team kampioen zou worden, hij ze zou trakteren op een vat bier. Laten we 
het zo zeggen… we hebben heerlijk genoten van dit bier! 

Welke tegenstander heeft jullie dit jaar het meest op de proef 
gesteld? Welke wedstrijd was het lastigst en hoe hebben jullie die 
overwonnen?
Jules & Ruben: Heer, wat een wedstrijd! Zij konden samen met ons, en 
BSV Limburgia voor het kampioenschap spelen en waren een goede en 
felle ploeg. Het was een wedstrijd geworden waar hele felle duels in 
zaten en waar we niet veel kansen hadden gecreëerd. Maar door snel 
twee keer te scoren pakten we de controle en hebben we de ploeg uit de 
wedstrijd kunnen spelen. 

>

Jules Hengst Ruben Blezer
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Wie was volgens jullie de beste speler van het team dit jaar?  
Wie heeft zichzelf keer op keer bewezen en het team naar de  
overwinning geleid?
Jules & Ruben: Jari was de beste speler achterin. Hij heeft zijn voetbal-
spel het meest ontwikkeld. Zijn speelstijl was heel onverwacht en je kon 
erop rekenen dat het achterin vaststond met Jari.

Bojan was zeker de beste speler voorin. Hij heeft dit seizoen enorm veel 
doelpunten gemaakten hij is gewoon een ontzettend goede aanvaller. 
Wanneer het team het lastig had in de wedstrijd slaagde hij er op een of 
andere manier toch weer in om één of meerdere doelpunten te maken.

Voetbal kan soms een harde sport zijn. Wie van jullie heeft dit jaar 
de hardste tackle uitgevoerd? Was het een cruciaal moment in een 
wedstrijd?
Jules & Ruben:  Wat bij ons in het achterhoofd is gebleven was de actie 
van Djew tegen DVO binnen de eerste 5 minuten. De linksbuiten van 
DVO rende door onze verdediging heen en kwam bij het 5 meter gebied. 
Hij wilde schieten, maar Djew sprong ervoor en blokkeerde het schot.  
Hiermee heeft hij zijn kuit ingescheurd maar wel het doelpunt voorkomen. 
Uiteindelijk hadden we deze wedstrijd met 2-0 gewonnen. Als we deze 
wedstrijd hadden verloren, hadden we nog een lange weg te gaan  
gehad. Het was dus zeker een cruciaal moment in de wedstrijd.

Enkele spelers, waaronder Bojan en jij Jules, mochten al mee spelen 
en trainen met het eerste elftal afgelopen jaar. Dit jaar komen  
jullie en een aantal andere spelers definitief over. Kunnen we jullie 
de komende jaren in grote getalen op het eerste elftal verwachten 
jongens? Is onze toekomst veiliggesteld?
Jules & Ruben: De concurrentie is moordend, dus we zullen ons van 
onze beste kant moeten laten zien. Op dit moment zijn er al hele goede  
spelers binnen de selectie van het eerste elftal. Wij komen van de jeugd 
dus zullen ook nog moeten wennen aan het seniorenvoetbal. Het is  
daarom lastig om te zeggen of we allemaal ook een plek weten te  
bemachtigen. Mochten we echter niet het komend seizoen bij de  
selectie erbij zitten, dan zul je ons waarschijnlijk in de komende jaren 
zien aansluiten. 

Voetbal is natuurlijk een geweldige sport, maar het gaat om meer dan 
alleen het spel. Het gaat ook om vriendschap en saamhorigheid. Hoe 
zit het met jullie band buiten het voetbalveld en de club? Zijn jullie 
ook goede vrienden als jullie niet aan het voetballen zijn?
Jules & Ruben: Het grootste gedeelte van het team is echt een  
vriendengroep. De helft van het team kent elkaar al sinds we kleine  
jongetjes waren en we spreken elkaar op verschillende manieren buiten 
het voetbal. Of het nu op school, werk of tijdens het uitgaan is, we  
komen elkaar overal wel tegen. Het voetbalteam versterkte ook onze 
groep als vrienden. Tijdens het voetballen hebben we weer een leuk  
moment om samen te komen, van alles te bespreken en bij te praten. 
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We namen het af en toe dan ook iets minder serieus dan onze trainer.
Samen met een aantal teamgenoten zijn we ook op vakantie gegaan. 
Ook hebben we wel eens trainingen afgezegd om teamuitjes te houden 
(waar onze trainer natuurlijk niet altijd blij mee was). Ons team is dan 
ook zeker een vriendenteam, met kwaliteiten! Uiteindelijk hebben we 
een goede balans gevonden tussen flauwekullen en serieus voetballen.

Jules en Ruben, bedankt voor het delen van jullie verhaal met ons. 
Jullie hebben ons laten zien hoe jullie als team hebben samengewerkt 
om het kampioenschap te behalen. Het harde werken, jullie  
doorzettingsvermogen en de teamgeest zijn een inspiratie voor ons 
allemaal. We wensen jullie veel succes in de toekomst en hopen 
dat jullie blijven schitteren op het voetbalveld bij RKVV Voerendaal.  
Nogmaals bedankt en tot ziens!  
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May Mijnes is trotste opa van, inmiddels oud eerste elftalspeler, Jim 
Mijnes. Opa Mijnes voelt voor menig speler aan als mascotte, hij 
staat namelijk dicht bij de groep, heeft een positieve insteek en is 
altijd in voor een grap. Voor de club is May van nog grotere waarde, 
er worden namelijk vele vrijwilligerstaken door hem uitgevoerd,  
maar vooral als liefhebber lijkt hij te genieten van de tijd op de  
voetbalclub. We hebben dan ook zin om te weten te komen hoe hij 
zelf tegen bepaalde zaken aankijkt.

Leuk om je te spreken May. De zomerstop is ten einde, zin in het 
nieuwe voetbalseizoen?
Ja, dat zeker. Ik kijk toch altijd weer uit naar het nieuwe voetbalseizoen. 
Persoonlijk vind ik een periode van 2 maanden zomerstop meer dan 
genoeg. Vooral mooi dat er wat derby’s op het programma staan. Dat 
zie ik liever dan wedstrijden tegen onbekenden met veel niveauverschil. 
Geef mij maar een spannende pot, met clubs uit de regio waarmee men 
zich makkelijker kan identificeren. Verder zie ik het nieuwe seizoen ook 
zeker positief tegenmoet, de blessuregolf van afgelopen jaar verdwijnt 
langzaamaan en er lijkt genoeg jeugdig talent achter de hand te zijn. 
Deze jongeren moet je niet voor de leeuwen gooien, maar op een rustig 
tempo inpassen en inbrengen. 

Mooi om te horen dat een trouwe supporter die Voerendaal op de voet 
volgt zin heeft in het nieuwe seizoen. Kun je eens vertellen wat jouw 
(voetbal) achtergrond is?
Zelf ben ik van Bleijerheide en voor de liefde naar Trintelen verhuisd. 
Vanwege mijn werk bij de brandweer in Heerlen, werd ik verplicht 
gesteld om ook in Heerlen te gaan wonen. Eerst heb ik gevoetbald in 
Bleijerheide, later bij Juliana, Eys en daarna nog bij Bekkerveld.

In 1974 ben ik met mijn vrouw Mienie naar Voerendaal verhuisd en ben 
ik bij RKVV Voerendaal beland toen zoon Frans is gaan voetballen. Zelf 
ben ik toen op het 5e van Voerendaal gaan voetballen. In die tijd heb  
ik ook samen met Nico Veltrop veel jeugdwedstrijden en toernooitjes  
georganiseerd.

Zelf was ik geen heel getalenteerde voetballer, maar haalde er wel  
plezier uit. De broer van Mienie was wel talentvol, dus ik denk dat Jim  
de voetbalgenen uit die kant van de familie heeft gekregen.

Dus je bent eigenlijk al snel nadat je in Voerendaal bent gaan wonen, 
betrokken geraakt bij de club Voerendaal. Wat heb je nog meer 
gedaan? En kun je ook wat meer vertellen over de werkzaamheden 
welke jij binnen RKVV Voerendaal hebt uitgevoerd?
Ik ben altijd in de weer geweest met verenigingen. In Bocholtz ben ik 
bij de ponyclub bestuurslid geweest en heb ik mijn instructeursdiploma  
behaald zonder ooit op een paard te hebben gezeten, haha. Bij  
Bekkerveld ben ik jeugdleider geweest. In Voerendaal heb ik, in de tijd 
dat Voerendaal hoofdklasse speelde, Reinard Rothkranz geholpen met 
het uitbaten van de kantine. Tevens ben ik in die periode bestuurslid en 
tweede secretaris geweest. Soms was dat best wel druk, met name de 
combinatie met de 24 uurs diensten vanuit het werk bij de brandweer.

Hetgeen ik voor het verenigingsleven heb gedaan, ging altijd  
hand-in-hand met Mienie. Zij deed dan bijvoorbeeld de dingetjes in  
keuken. Verder ben ik nog terreinknecht geweest, toen hield ik mij bezig 
met schilderwerk en andere klusjes die moesten gebeuren en heb ik  
geholpen met het verbouwen van de kleedkamers en kantine.

In de periode dat Jim is gaan voetballen ben ik jeugdleider in Voerendaal 
geworden. Ik ben Jim altijd blijven volgen, inmiddels al 29 jaar lang. 
Grotendeels bij RKVV Voerendaal, maar ook de 6 jaar dat hij bij Roda JC 
in de jeugd heeft gevoetbald. Naast die 29 jaar vind ik het vooral leuk 
om met de jeugd op te trekken, want dat houdt je jong. Je ziet de jongens 
in mannen veranderen en bouwt een band op. Het breidt vanzelf uit, 
want de jongens waarvan ik jeugdleider ben geweest, krijgen kinderen 
en die leer ik dan weer kennen door een praatje met ze te maken of door 
ze op het gemak te stellen. Zo leer je steeds meer jeugd kennen. 
>

EVEN BIJPRATEN MET: 
CLUBMAN MAY MIJNES
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Goed om te horen. Vele zullen beamen dat je prettig in de omgang 
bent en makkelijk contacten legt. Je gaat een aantal taken naast  
je neerleggen heb ik begrepen, welke zijn dat? En hoe gaat je  
‘voetbalritme’ er dan uitzien?
Ik word ook een dagje ouder. Vanaf dit jaar zal ik de sponsorvlaai niet 
meer gaan ophalen en de broodjes voor het eerste niet meer verzorgen. 
Het doen van ‘de was’ heb ik afgelopen seizoen al overgedragen. Na 
overleg heb ik besloten de lijnen van het veld nog een jaar te blijven 
trekken.

De dinsdag en de zondag zijn en blijven mij heilig. Dinsdag is de klusjes-
dag op de club; netten ophangen, beetje bijschilderen, grasmaaien waar 
de gemeente niet komt, etc. Zondags blijf ik uiteraard naar het eerste 
gaan en tevens zal ik het vierde gaan volgen, want daar gaat Jim vanaf 
dit seizoen spelen. Verder kun je mij ook gerust op een vrijdagavond  
of zaterdag tegenkomen. Als ik hoor dat er op de A een goede speler 
rondloopt, dan maakt mij dit nieuwsgierig en wil ik die wel eens zien.

Buiten het voetbalritme vind ik het ook lekker om veel te fietsen en te 
wandelen. Ik voel mij zo fit als een hoentje. Ga ook graag met de hond 
van kleindochter Kelly aan de wandel. Voor de komende twee maanden 
staat de agenda al vol, dan krijg ik de hond van haar te leen.

Je hebt dus veel verschillende zaken binnen de club opgepakt. 
Hopelijk doet goed voorbeeld volgen.
Wanneer er om hulp werd gevraagd, heb ik altijd binnen alle redelijkheid 
de helpende hand uitgestoken. Altijd met veel plezier en vol overgave 
deze taken vervuld. Zoals bijvoorbeeld met het poetsen van de kleed-
lokalen: als ik het doe, dan ook voor 100% en zal het er blits & blank 
uitzien. Maar dat geldt voor alles, dat doe ik thuis ook. Ook al worden de 
heggen thuis beheerd door de woningstichting, als ik zie dat de heg er 
niet volledig netjes bij staat dan snoei ik ze zelf.

Trouwens, ook heb ik al eens bij de veteranen en op het 5e als keeper 
uitgeholpen. Ergens in het jubileumblaadje staat nog een stukje dat we 
tegen kampioenskandidaat Weltania speelden en er een hond het veld 
op rende. Ik was met de hond bezig om deze weer weg te krijgen, toen 
werd er gescoord door Weltania en werden zij kampioen haha.

Leuke anekdote! We weten dat je bovenal een trouwe supporter bent. 
Kun je eens vertellen hoe je dit beleeft?
Ik zal nooit zenuwachtig of iets dergelijks zijn voor een wedstrijd, maar 
ben wel echt een fan. Ik kan realistisch naar de wedstrijd kijken en na 
afloop relativeren hoe het is gegaan. Wanneer de ander beter is, dan zij 
dat zo. Ik vind het vervelend als we verliezen, maar ga niet lopen mokken 
of mij negatief uitlaten. Daar is het leven te kort voor en iedereen  
verdient een nieuwe kans. Na afloop van de wedstrijd – en ook  
daarbuiten – ga ik graag het gesprek aan met de jongens. Ook probeer 
ik nieuwe spelers op hun gemak te stellen, door eens een ‘normaal’ 
gesprekje aan te gaan. Hoeft dus echt niet alleen maar over voetbal te 
gaan, zo ga ik tegenwoordig ook regelmatig naar het damesvolleybal  
kijken. Dan app ik een van de dames, wanneer ze weer spelen. Dat 
is ontstaan omdat het spelersvrouwen zijn van (oud)spelers die ook 
wel eens in de voetbalkantine zijn te vinden. Zo ontwikkelt zich dat,  
leuk toch.

De reden dat ik een trouwe supporter ben, en velen met mij, is dat de 
jongens uit het dorp gewaardeerd worden. Het is toch fantastisch dat 
er altijd veel supporters mee naar uitwedstrijden reizen. Dit komt omdat 
iedereen zich kan identificeren met een van de spelers, dan voel je je 
meer vereniging. Dat is het leuke van voetbal, het team moet pakken 
in vriendschap en daardoor pak je automatisch al zoveel punten extra. 

>





Welke tijd vond en vind je het leukste? En heb je daar voorbeelden 
van?
Zonder twijfel de tijd met mijn vrouw. Heerlijk om onder de mensen te 
komen en gezellig samen met mijn vrouw en kennissen de derde helft 
te “vieren”.

Verder staat mij nog bij dat Lei, een Italiaanse vriend, met een  
Italiaanse vlag in de kantine stond te zingen. Dat was echt een gezellige 
kantineavond. Ook kan ik nog een jeugdwedstrijd van Jim herinneren, 
dat zal echt in een van zijn eerste jaren zijn geweest. Vanaf de zijlijn 
was ik Jim aan het coachen dat hij de bal moest pakken, even later pakt 
Jim de bal met zijn handen op. Piet (Gulikers, de scheidsrechter) fluit en 
Jim reageert met; "Dat had miene opa gezag". Dat was wel een geinig 
moment. De mooiste herinnering is de goal die Jim in 2019 scoorde in 
de eerste wedstrijd na het overlijden van Mienie. Deze goal droeg hij op 
aan zijn oma, door één vinger de lucht in te steken richting de hemel. 
Dat deed mij veel.

Kleinzoon Jim is uiteraard een belangrijk hoofdstuk in het leven van May.  
Jim heeft een jaar of 20 op het eerste elftal gespeeld en heeft gedurende 
deze jaren een grote bijdrage geleverd aan de successen van RKVV  
Voerendaal. Reden genoeg om hier ook nog even de dialoog over aan  
te gaan.

Jim heeft bij Roda JC in de jeugd gespeeld, maar is nooit weggegaan 
bij RKVV Voerendaal. In hoeverre heb jij iets meegekregen van  
eventuele interesse door andere clubs?
Een bekende vanuit mijn Bekkerveld verleden heeft eens geïnformeerd 
naar Jim. Eigenlijk per toeval werd er naar hem gevraagd, zij wisten van 
tevoren dus niet dat het mijn kleinzoon was. 

Tegen Jim zei ik dat het geen kwaad kon om te gaan praten en hij het 
verhaal best eens kon aanhoren. Wel heb ik toen ook direct aangegeven 
dat er meer bij komt kijken: je moet drie keer per week trainen, zit in de 
bus voor wedstrijden en na de wedstrijd zal de sfeer niet beter zijn dan in 
je eigen dorp waar je met je vrienden voetbalt. Op die manier probeerde 
ik hem een goed beeld te geven, maar heb ik zijn keuzes nooit willen 
beïnvloeden. Ik zal hem altijd in zijn keuzes (blijven) steunen en ga niets 
beïnvloeden of sturen, maar zal hem zeker van advies voorzien als hij 
daar om vraagt. Later gaf Jim aan; "Opa, geen zorgen, laat mij maar 
lekker in Voerendaal voetballen”.

Inmiddels heb ik Jim nu dus al 29 jaar gevolgd en hem bij zijn afscheid 
op het eerste een flinke fles whisky gegeven. Dit heb ik gedaan om een 
dankbare supporter te mogen zijn, hij vond dit fantastisch.

Begin september is May trotste overgrootvader geworden van Jip. Tijdens 
het gesprek, dat eerder plaatsvond, gaf May aan dat het een hoogtepunt 
is om een viergeslacht in de familie te hebben. "Als ik de 90 haal, dan 
moet ik hem nog wel zien voetballen. Mooi vooruitzicht, daar gaan we 
zeker naartoe leven."

Mooie afsluiter lijkt mij zo. Tot slot geeft May toe dat hij een beetje 
opzag tegen ons gesprek, want hij wist van tevoren niet precies wat 
te vertellen. Naar mijn idee is het nooit saai geweest, integendeel, 
het was zelfs gezellig. We hebben de tijd goed vol kunnen kletsen. De 
positieve benadering van May steekt aan. Iets waar menig supporter/ 
vrijwilliger een voorbeeld aan kan nemen. Dank voor je tijd en tot snel 
op de club!  
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Hoe houdt Tom Loozen de financiën van RKVV Voerendaal op orde? 
We gingen met hem in gesprek. Drie jaar geleden nam Tom het stokje 
over van Henk Pluijmen als penningmeester van onze voetbalclub.  
Er werd een nieuwe aanpak geïntroduceerd door de financiële  
commissie op te richten, waarbij meerdere mensen kleinere taken 
oppakken. Op deze manier zorgen zij ervoor dat de financiën van 
onze club in goede handen zijn en dat we financieel gezond blijven.

Tom, je bent al een tijdje de penningmeester van onze club. Kun je 
ons vertellen hoe je in deze rol terecht bent gekomen en wat het 
precies inhoudt?
Drie en een half jaar geleden kondigde Henk Pluijmen aan dat hij zou 
stoppen als penningmeester van de club. Er moest snel een opvolger 
gevonden worden en ik werd benaderd om te zien of ik hierin iets kon 
betekenen. Samen met een groep andere vrijwilligers gingen we rond 
de tafel zitten om de taken te verdelen. Niemand wilde echter de rol 
van penningmeester op zich nemen. Eerlijk gezegd was ik dit in eerste 
instantie ook niet van plan, maar uiteindelijk wisten ze me toch over 
te halen. En zo werd de financiële commissie geboren! Een groep  
enthousiaste mensen die elk een stukje van de financiële puzzel op zich 
namen. Dit betekende dat ik niet alles alleen hoefde te doen, maar wel 
het overzicht kon behouden. Het was een grote verandering, aangezien 
Henk jarenlang alles alleen had gedaan. Ik vind het nog steeds lastig 
om te begrijpen hoe Henk dit al die jaren in zijn eentje heeft gedaan! De 
eerste jaren waren hectisch. Alles was nieuw, we hadden te maken met 
wat wisselingen binnen de commissie en al snel kregen we te maken 
met COVID en de bijkomende impact op de club. Sinds anderhalf jaar 
hebben we een stabiele groep die goed op elkaar is ingespeeld.

De titel ‘penningmeester’ betekent dat ik eindverantwoordelijke ben en 
tevens zitting heb in het bestuur. Ik leg dus maandelijks verantwoording 
af aan het bestuur en houd hen op de hoogte van de financiële stand van 
zaken. Verder dien ik op de Algemene Ledenvergadering uit te leggen 
hoe het de vereniging afgelopen jaar in financieel opzicht is vergaan en  
hoe onze begroting voor het komende seizoen uitziet. Naast deze  
‘bestuurlijke’ taken regel ik de contributie en het kledingfonds.

Ik word bijgestaan door Marcel Linssen, die al vanaf het begin bij de 
financiële commissie zit. Marcel doet de boekhouding: hij betaalt  
rekeningen, verwerkt declaraties, stuurt facturen en nota’s en daarnaast
legt hij alles vast in ons boekhoudpakket, Exact. 

Op basis daarvan ben ik maandelijks in staat om verantwoording af 
te leggen aan het bestuur. Daarnaast is Cor Neven sinds anderhalf 
jaar aangehaakt. Vanuit zijn professionele kennis en ervaring is hij een 
hele waardevolle aanvulling in onze commissie geweest. Hij maakt de 
begroting, stelt de jaarstukken op, regelt de verzekeringen en vraagt 
subsidies aan. Dit is eigenlijk het werk van een penningmeester, maar 
aangezien ik eigenlijk helemaal niet financieel onderlegd ben, ben ik 
heel blij dat Cor dit stuk op zich neemt.

Daarnaast hebben we Leon Cremers en Lau van Dinther, die elke twee 
weken de kas tellen. Dit gaat voornamelijk om de kantine omzet en de 
bijbehorende entree, jeugdbus en loterij. Dankzij hen weten we enerzijds 
dat nergens cash geld verdwijnt en kunnen we anderzijds goed  
monitoren wat de kantine opbrengsten zijn. Want dat is en blijft een van 
de belangrijkste pijlers van onze vereniging! Tenslotte wil ik vanaf deze 
plek ook Sven Hoenjet nog bedanken. Hij is ook al sinds de oprichting 
bij de financiële commissie betrokken geweest. Door het iets logischer 
inrichten en toewijzen van de taken zijn Sven zijn werkzaamheden sinds 
dit seizoen echter overgenomen door bovengenoemde personen.

Hoe ervaar je tot nu toe je rol als penningmeester?
Het gaat op zich wel goed maar het is wel een stuk drukker dan ik had 
verwacht. We wisten dat Henk er een uur of 20 per week in stak, dus als 
we het zouden verdelen over 4 of 5 personen klonk dat best schappelijk. 
We merken nu dat een van de weinige nadelen van zo’n financiële  
commissie is dat er wat overlap in werkzaamheden zit en dat er ook tijd 
in overdracht en communicatie gaat zitten. Ondanks dat we de taken 
goed hebben verdeeld, besteed ik er nog steeds zo’n 6-7 uur per week 
aan. Ik ervaar dit regelmatig als best veel als je ook nog een baan hebt, 
een vrouw en jonge kinderen en nog wat tijd wilt overhouden voor andere 
hobby’s.

FIJNE FINANCIËN 
MET PENNINGMEESTER 
TOM LOOZEN
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Maar het geeft me wel voldoening en het is fijn om het samen met een 
groep te doen, zodat je er niet alleen voor staat. Of ik het nou echt leuk 
vind? Nou, dat is misschien een groot woord. Het is niet dat ik zeg “Ja!”, 
maar ik doe wel iets maatschappelijks en dat geeft me voldoening.

Kun je ons vertellen over de hoogtepunten en uitdagingen die je tot 
nu toe hebt ervaren als penningmeester?
Mijn hoogtepunten zijn misschien niet zo talrijk en spectaculair, maar er 
is één prestatie waar ik wel blij van werd: Vorig jaar hebben we nieuwe 
kleding aangeschaft voor het jeugdkledingfonds en daarnaast nog  
enkele andere grote investeringen gedaan. Het was een flinke  
investering, maar we konden een BOSA-subsidie aanvragen waarmee 
we 20% van het aankoopbedrag terug konden krijgen. Ondanks de  
hoeveelheid papierwerk, hebben we dit succesvol afgerond, iets waar we 
erg trots op zijn. Dit geldt ook voor enkele subsidies die we in de COVID 
periode succesvol hebben aangevraagd en voor een gift van een bedrijf 
met een Amerikaanse moedermaatschappij, waarvoor een heleboel  
Engelstalige documenten moesten worden ingevuld.

Wat betreft de dieptepunten of uitdagingen; Van de afgelopen drie jaar 
dat ik penningmeester ben, zijn er twee met negatieve cijfers afgesloten. 
Daar zijn zeker redenen voor, maar toch is dat als penningmeester geen 
fijn gevoel, zeker als dat geen incidenten lijken te zijn.

Oei, negatieve cijfers klinken niet goed. Kun je ons wat meer vertellen 
over de redenen achter deze negatieve cijfers?
Gedurende mijn tijd als penningmeester zijn we verschillende  
uitdagingen tegengekomen, waaronder de COVID-pandemie. Verrassend 
genoeg was COVID financieel niet eens zo ongunstig voor de club.  
Hoewel we minder (met name kantine) inkomsten hadden, bleven 
veel inkomsten zoals subsidies, contributies en sponsoring gewoon  
doorgaan. Er werden zoveel COVID-potjes en regelingen gemaakt 
dat het verlies aan inkomsten, zoals die van de kantine, daarmee  
gecompenseerd werden. Bovendien hadden we minder uitgaven omdat 
er bijvoorbeeld minder werd getraind. Dit resulteerde in lagere  
energiekosten en minder uit te betalen vrijwilligersvergoedingen aan 
trainers. De energiecrisis heeft ons daarentegen flink geraakt. Het is 
een groot deel van de reden waarom we afgelopen jaar negatieve cijfers 
draaiden en waarom we de contributie hebben moeten verhogen. Maar 
gelukkig is er nu een regeling voor in het leven geroepen en zien we dat 
de energieprijzen weer normaal beginnen te worden. Daarnaast hebben 
we – ook dankzij de Gemeente – sinds afgelopen jaar de beschikking 
over een warmtepomp, waardoor ons gasverbruik drastisch is gedaald. 
De toename in elektriciteitsverbruik konden we relatief eenvoudig 
opvangen door de zonnepanelen.

We hebben ook te maken gehad met veranderingen in de kantine,  
voornamelijk na het vertrek van Damy, waardoor we zonder beheerder 
verder zijn gegaan. Dit was een nieuwe situatie voor de kantine- 

commissie en barmedewerkers. Gelukkig hebben we nu meer stabiliteit 
en een kantine commissie waar we korte lijntjes mee hebben.  Echter, 
de stijgende inkoopprijzen hebben geleid tot een kleinere marge op de 
kantineverkopen. Dit is een uitdagende situatie, omdat we weliswaar de 
prijzen kunnen blijven verhogen, maar we willen ook toegankelijk blijven 
voor iedereen en de kosten die verenigingsbreed zijn opgelopen niet  
alleen bij de kantinebezoeker neerleggen. Het laatste – en misschien 
wel meest verontrustende – punt is de maatschappelijke trend dat 
steeds minder mensen bereid zijn om vrijwilligerswerk te doen. We zien 
dit op alle gebieden binnen de vereniging. De jeugdcommissie heeft  
bijvoorbeeld steeds meer moeite om alle teams van trainers en leiders 
te voorzien. Op de lange termijn denk ik ook aan de accommodatie- 
commissie. Hoewel er nu nog voldoende vrijwilligers zijn, ontbreekt 
het aan de jeugdige aanloop. Voor ons als vereniging betekent deze  
afnemende bereidwilligheid dat we steeds vaker ‘betaalde krachten’ 
moeten inhuren middels vrijwilligersvergoedingen. Dit is een  
zorgwekkende trend waarvoor we momenteel geen directe oplossing 
zien. We kunnen wel de contributie blijven verhogen, maar net als bij de 
consumptieprijs en het kledingfonds proberen we dit binnen de perken 
te houden om de voetbalclub toegankelijk te houden voor iedereen.

Kun je ons vertellen wat je hebt geleerd van je ervaring als penning-
meester dat je ook buiten de club kunt toepassen en waar je voordeel 
van hebt?
Een van de dingen die ik heb geleerd als penningmeester is hoe  
belangrijk communicatie is. Zeker omdat wij de taken die Henk vroeger 
in zijn eentje uitvoerde over meerdere personen hebben verdeeld, is het 
heel belangrijk om elkaar op de hoogte te houden.  Daarnaast ben ik van 
nature geen geboren leider of iemand die graag de touwtjes in handen 
neemt, maar ik heb door deze rol geleerd hoe ik met verschillende  
persoonlijkheden kan omgaan. Sommige mensen vinden het prima 
om een taak alleen uit te voeren en met rust gelaten te worden, terwijl  
anderen meer behoefte hebben aan overleg. Tenslotte heeft het me ook 
meer inzicht gegeven in wat er allemaal komt kijken bij een voetbalclub. 
Voorheen heb ik hier 25 jaar gevoetbald en mopperde ik als er iets niet 
goed was en zag verder alles als vanzelfsprekend. Nu zie ik pas wat er 
allemaal bij komt kijken en hoeveel werk er verzet wordt om ervoor te 
zorgen dat iedereen kan voetballen.

Ik heb hierdoor ook meer respect gekregen voor de mensen die niet altijd 
in de schijnwerpers staan. Hierbij doel ik niet alleen op het bestuur, 
maar zeker ook de talloze vrijwilligers die minder zichtbaar zijn.

Tom, ik wil je bedanken voor je harde werk en toewijding als  
penningmeester van onze voetbalclub. Ondanks alle uitdagingen in 
de afgelopen jaren heb je ervoor gezorgd dat onze club financieel 
gezond is gebleven. We waarderen je inzet en zijn blij met de  
oprichting van de financiële commissie, waarbij meerdere mensen 
samenwerken om de financiën van onze club te beheren.  
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Ook in het afgelopen seizoen werden de competities verdeeld in 4 fasen 
voor alle jeugdteams tot en met de JO13. Hetgeen zich vorig seizoen 
al veelvuldig voordeed, werd in dit seizoen vaker te pas en te onpas  
toegepast: wedstrijden afgelasten omdat “de teams niet compleet  
waren en er teveel afmeldingen waren”. Zowel door onze eigen teams  
als ook door de bezoekende verenigingen. 

Daar zijn afgelastingen echt niet voor bedoeld, enkel bij extreme weers-
omstandigheden zijn er redenen om af te gelasten. En toch kunnen we er 
niet zoveel aan doen. Vaak ligt het aan de kinderen/ouders die zich heel 
gemakkelijk afmelden. En natuurlijk …. op vrijdagavond op het laatste 
moment. Leiders en trainers worden dan ook daarmee geconfronteerd en 
kunnen dan geen kant meer op. Bij deze een oproep “je doet aan team- 
sport en op zaterdag zijn er wedstrijden, houd daar rekening mee”.  
Ziekte of overmacht kan altijd een keer gebeuren, maar laten we  
proberen zo min mogelijk af te hoeven gelasten samen. 

De KNVB gaat hierin zwaarder straffen. Veel verenigingen en teams  
hebben hier veel last van gehad om het programma richting einde  
seizoen nog uitgespeeld te krijgen.

Maar er zijn zeker ook leuke dingen te melden. 
• Het aantal jeugdspelers dat zich aanmeldt bij onze vereniging 
 blijft alsmaar groeien. Afgelopen seizoen wederom 4 JO7 teams 
 en dat zijn bijna 30 kinderen van 5-7 jaar.
• We mochten afgelopen jaar weer een kampioen huldigen. 
 De JO19-1 werd met overmacht kampioen in de 1e klasse. Een hele  
 mooie prestatie, het is al erg lang geleden dat een JO19 team in de  
 1e klasse kampioen werd. Het team is gehuldigd door de vereniging  
 en het werd nog een lange avond voor de spelers en staf. 

>

VERSLAG VAN DE JEUGDCOMMISSIE
RKVV VOERENDAAL / RKSVB

Boven Rik Hermans, Pascal Borghans en Louis Pasmans. 
Onder Angie Conjaerts-Haan, Hub Hermans, Aggie Hermans.
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Onze Hoofd Jeugdopleiding is afgelopen seizoen aan het werk geweest 
bij de teams JO8 tot en met JO12. Dit seizoen, 2023-2024, is zijn  
opdracht om de trainers en leiders van JO13 tot en met JO17 te  
begeleiden en te ondersteunen. Een omvangrijke taak gezien de vele 
jeugdteams van deze leeftijd. 

Als Jeugdcommissie willen we verder graag ons Jeugdbeleidsplan  
“updaten en verfijnen”. Een behoorlijk klus waarmee we dit najaar een 
start willen maken. We zijn voornamelijk ook afhankelijk van het beleid 
van RKVV Voerendaal; wat wil ons hoofdbestuur en welke doelen staan 
er op de rol voor de komende jaren. Daar wachten we nog even op, dit 
moet dit najaar gereed zijn.

Op onze clubaccommodatie is er een junioren trainerscursus gestart 
afgelopen seizoen met deelname van één van onze jeugdtrainers,  
Alvin Mouthaan. Alvin start dit seizoen met de opleiding UEFA-C om zich 
verder te ontwikkelen als trainer.

In het voorjaar, medio maart-april, is ook weer gestart met de  
indelingen voor het nieuwe seizoen. Ook nu weer een heel tijdrovend 
proces, want 250 kinderen indelen is en blijft een grote uitdaging. We 
willen als Jeugdcommissie graag een uniform beleid uitvoeren. Jeugd  
tot en met de JO9 wordt op leeftijd ingedeeld, de navolgende leeftijds-
categorieën op sterkte. We staan als Jeugdcommissie en als bestuur 
volledig achter deze lijn en dit beleid. We willen namelijk een vereniging 
zijn waar elke speler belangrijk is, uitgaande van zijn beleving en  
uitgaande van het hebben van plezier in de voetbalsport.

Verder blijft het een super grote uitdaging om genoeg vrijwilligers te  
vinden om alle teams goed en volledig te bemannen met voldoende 
leiders/trainers. 

Een groot compliment gaat uit naar een aantal jeugdspelers van  
de JO17 en ouder, die zich ook gemeld hebben om een team mee te 
trainen. Soms als hoofdtrainer en soms als hulptrainer. Het liefst  
willen we natuurlijk een ouder erbij hebben om dit te ondersteunen, 
maar dit lukt helaas niet altijd. Ook hier wederom een oproep aan de 
ouders; meld je aan als vrijwilliger om jeugdteams te ondersteunen als 
leider of trainer, of als coach en begeleider van een jongere persoon.

Het wordt steeds lastiger om vrijwilligers te vinden en zonder  
vrijwilligers kunnen we niet alle teams wedstrijden laten spelen en 
trainen.

RKVV Voerendaal start, in de samenwerking met RKSVB, met 24  
jeugdteams aan de competitie 2023-2024. Elke zaterdag beschikken we 
over een aantal vrijwilligers als scheidsrechter, een groep die al jaren 
bij elkaar is en elke zaterdag weer paraat staat om alle wedstrijden te  
begeleiden als scheidsrechter. Zonder hen geen wedstrijden, toon  
respect naar de scheidsrechters toe. Elk jaar bedanken we hen eind  
september bij 'De week van de scheidsrechter' vanuit de KNVB.

We hopen oprecht op een meer standvastig seizoen. Minder  
afgelastingen, meer plezier, meer respect en voetballende  
ontwikkelingen waar we blij van worden. We hopen ook op  
samenwerking met de ouders hierin.

Rest de Jeugdcommissie om alle spelers en trainers/leiders een mooie 
en spannende competitie toe te wensen, veel voetbalplezier en vele 
mooie momenten om samen te vieren.  

De Jeugdcommissie
Hub Hermans, Pascal Borghans, Aggie Hermans, 
Angie Conjaerts en Louis Pasmans

Hoofd Jeugdopleiding 
Rik Hermans



Ook in 2023 kent RKVV Voerendaal, gelukkig, weer een aantal  
jubilarissen. Hieronder is te lezen wie onze jubilarissen zijn en wat  
ze doen (of gedaan hebben) bij RKVV Voerendaal.

1. MARC HUTSCHEMAEKERS - 50 JAAR LID
Na zijn carrière op prestatief niveau bij RKVV Voerendaal was  
Marc jarenlang onderdeel van het legendarische “ut veerde”. Deze 
vriendengroep trekt er jaarlijks nog op uit, ondanks dat ze niet meer 
actief voetballen. Daarnaast is Marc al jarenlang lid van de Technische 
Commissie en sinds een jaar vertegenwoordigd hij die commissie ook in 
het bestuur.

2. PIET SCHULTEIS - 50 JAAR LID
Op jonge leeftijd moest Piet zijn voetbalcarrière al beëindigen vanwege 
een zware blessure. Hierna is hij gelukkig niet verloren gegaan voor  
de vereniging en heeft hij zich op allerlei manieren ingezet voor de 
vereniging. De afgelopen jaren is Piet voorzitter van de accomodatie-
commissie geweest.

3. WIEL WIJNEN - 50 JAAR LID
Ook Wiel is geen onbekende binnen de vereniging! Na eerst zelf  
gevoetbald te hebben op diverse elftallen is hij daarna actief gebleven 
als leider en jeugdkeeperstrainer. Daarnaast is hij een fanatieke trouwe 
supporter van ons 1e elftal. Ook heeft Wiel vele uren gestoken in de  
verbouwing van onze kantine en vooral in de nog altijd aanwezige rode bar.

JUBILARISSEN 2023
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4. LEO BRESSERS - 40 JAAR LID
Al sinds jaar en dag verzorgt Leo de ledenadministratie van onze  
vereniging en altijd uiterst nauwkeurig. Een zeer gewaardeerd lid van 
onze vereniging waarvan we hopen dat we nog lang van inzet gebruik 
mogen maken.

5. WIEL WOLTERS - 40 JAAR LID
Wiel is op latere leeftijd lid geworden en heeft daardoor nooit gespeeld 
bij Voerendaal, maar hij heeft wel gevlagd op het eerste, was leider van 
het derde en vierde en heeft meegewerkt aan diverse verbouwingen als 
metselaar. Ook ondersteunde hij Reinhard Rothkranz in de kantine.

6. JO VAN LOO - 40 JAAR LID
Na het doorlopen van de gehele jeugdopleiding speelde Jo op het het 2e, 
het 3e als het 4e elftal en de veteranen. Daarnaast is Jo ook al tientallen 
jaren als sponsor aan de club verbonden en nog altijd supporter.

7. MICK KICKEN - 25 JAAR LID
Na het doorlopen van de jeugdopleiding heeft Mick een aantal jaren op 
de selectie gespeeld waarna hij met vrienden is gaan voetballen in het 
huidige 3e elftal, daar is hij nog altijd één van de steunpilaren.  

1 2 3 4

5 6 7



55

SPONSORLIJST RKVV VOERENDAAL

HOOFDSPONSOR
• PLUS Tim & Joyce Janssen 

SPONSOREN
• Aannemersbedrijf Jongen 
• Damen Makelaardij 
• Euregio HabetsRoyen
• HumanKind 
• Kurvers Wegenbouw
• Parkstad Tuinonderhoud 
• Transpo Nuth 
• Utilicht projectverlichting

SUBSPONSOREN
• AA Drink
• Administratiekantoor Finovion
• Alex Kamsma Design Parket
• Allround klussenbedrijf Peter Coenen
• Anytime Fitness Voerendaal
• Asypa Installatie & Dakdekkersbedrijf 
• Autorijschool Verkeerswijs 
• AVIA Tankstation Boosten 
• Bakkerij Voncken
• Bandenspecialist Kicken
• BikePoint van Alphen
• Café ‘t Brandhüske 
• Chinees restaurant Happy Boedha
• Crija
• De Borenburg & Brasserie Eerlijk & Lekker
• De Hypotheekshop Voerendaal
• DJ Danny 2D
• Dodji Mode
• Eetcafé de Pintelier 
• Elektro DABO
• Emonts Keukens 
• Eye Wish Opticiens Voerendaal 
• F1-Travel-Limburg
• FERO Bouw & Timmerbedrijf 
• Fysiotherapie Jetten & Co
• Fysio Stofberg Parkstad
• Gas-service Roy Gulpen
• Heuts automaterialen en meer
• HK Safety Hans Kleijkers
• HRB Beveiliging 
• IBC Consultancy

• Inlijsterij Courage
• Interieurbouw Joep Vliegen
• Isolatie Broeders 
• IVO’s sportshop
• Kapsalon Marisa
• Kinderopvang Humanitas
• Kreutzer Optiek
• Lamberts Rolluiken
• L&L Bouw
• NEON 73
• PartyPig
• Pompen Service Limburg
• Pre-tech
• Quadakkers catering en versmarkt
• Query Design
• Rabobank Centraal Zuid-Limburg
• ReemDesign
• Restaurant ’t Freuleshoes 
• Rijwielhandel Beckers 
• ROPE Reclameproducties
• Rododak
• Schaekens Licht Geluid Video
• Senden Natuursteen
• Slagerij L. Kuijpers
• Silent Party Limburg 
• Sport 2000 Kerkrade 
• Stan Keulen Photography
• Straten Garagedeuren
• Van de Kreeke 
• Vebego International 
• Verkeersopleidingen Chris Adams 
• Vinitor slijterij
• Wasserij Jekerkwartier 
• Weka kassasystemen 
• Zuidlease

SHIRTSPONSOR VOERENDAAL 1
• PLUS Tim & Joyce Janssen

SHIRTSPONSOR VOERENDAAL 2
• Kurvers Wegenbouw

SHIRTSPONSOR VOERENDAAL 3
• Café ‘t Brandhuske
• Dodji Mode
• Taxi MC

SHIRTSPONSOR VOERENDAAL 4
• Bakkerij Voncken
• Quadakkers catering 

SHIRTSPONSOR VOERENDAAL MEIDEN/DAMES
• Emonts Keukens

SHIRTSPONSOR HEREN 35+
• Automation Collaboration
• Dichtbij Vastgoed
• Fysiotherapie Jetten & Co
• Happle Consultancy
• ROPE Reclameproducties

SHIRTSPONSOREN JEUGDTEAMS
• Akkerbouwbedrijf Keijbets
• Consten Vastgoed
• Content met Ilse
• Dichtbij Vastgoed 
• Dream Gardens
• Eurodecars Automobielhandel BV
• Grenspaal 12
• Gulf Voerendaal
• Harold Leunissen
• Het Winthager Shuuske 
• Huisartsenpraktijk Medisch Centrum 
 Dammerich
• HumanKind
• Kurvers Wegenbouw
• Laadpaal Limburg
• NEON 73
• Notten Consultancy
• Parkstad Tuinonderhoud
• PartyPig
• PLUS Tim & Joyce Janssen
• Pompen Service Limburg
• RA + Ingenieurs
• Stichting Elk Kind telt Mee
• Source In
• SVD Staalbouw
• Van de Kreeke
• We Flex
• Wouters Autobanden

 




